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     ساخت و سازها روند خود که سالانه حدود یک میلیون مسکن است را طی نمی کند

 

7

تولید و خرید 
راحت ترسیگار 

نسبت به مایحتاج 
ضروری!

اگر بخواهیم از کالایی به عنوان 
یک الگو نام ببریــم که در مدت 
تحریم بیش از حد گران نشــده 
است، در همه جا و به وفور موجود 
بوده و لازم نیست برای خرید آن 
در صف های طولانی بایستیم و 
یا با کالایی دیگر بخریم و در این 
مدت با وجود مشکلات زیادی که 
برای تولیدات کشور وجود داشته 
اما تولید این محصول افزایشی هم 
بوده و اتفاقا بسته بندی زیباتری را 
نیز ارائه داده است، از چه کالایی 
می توانیم نام ببریم؟ شــاید اگر 
در این کشور زندگی نمی  کردیم 
جــواب این ســوال برایمان جز 
مایحتاج ضروری مــردم مانند 
گوشت ، مرغ ،لبنیات ، حبوبات و 
یا حتی نان بود اما جالب اینجاست 
که هیچ کدام از کالا های نام برده 
چنین شرایطی را ندارند و در چند 
سال اخیر نه تنها شاهد افزایش 
بیش از حد قیمت آنها بوده ایم 
بلکه از لحاظ کمیت و کیفیت نیز 

کشور با چالش تولید این ...

وعده های رنگارنگ 
انتخاباتی و ایده های 

اقتصادی 1400
کمتر از 2۰  روز تا انتخابات ۱۴۰۰ باقی مانده 
اســت، روزهایی که تبلیغات کاندیداها هم اوج 
گرفته و هریک در تلاش است افکارعمومی را به 

سمت خود جلب کند. 
برخی وعده یارانــه ۴۵۰ هزار تومانی می دهند 
و برخی دیگر از وام ۵۰۰ میلیون تومانی حرف 
می زنند. یکی هم مدعی حل مشکلات بورس در 
۳ روز. کاندیدایی دیگر هم از ایجاد یک میلیون 

شغل می گوید و ....
اما این وعده هــای رنگارنگ کاندیداها آیا واقعا 
عملیاتی است؟ منابع تامین چنین بودجه ای 
وجود دارد؟ آیا این شــعارها پوپولیستی و تنها 

برای جذب رأی است؟ ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

7 درس آموزنده درباره مدیریت که می توانید از فیلم ها   
و سریال ها بیاموزید؛

 درس  هایی از ابر قهرمان ها
 برای حوزه کسب و کار 

فارغ از این که مدیر یک گروه در نقش مدیرعامل یا ناظر ارشد 
باشد، می توان گفت موفقیت و فرهنگ یک کسب وکار از 

بالاترین سطح تا پایین ترین آن، به وسیله مدیریت تعریف 
می شود. اگرچه برخی از افراد، راحت تر مسئولیت یک کار را 

نسبت به بقیه برعهده می گیرند، اما همیشه ...

در شهـــر

حجتی مطرح کرد: 

انتشار آثار هنری مشترک در شبکه های اجتماعی ایران و ایتالیا
بعد از گذشــت حدود 
22 ســال از پیمــان 
خواهرخواندگی اصفهان و فلورانس، برای 
نخستین بار مدیران شهری این دو  شهر برای 
تولید آثار هنری مشترک تبادل نظر کردند و 
در نشستی آنلاین جزئیات اجرای این فعالیت 
هنری در حوزه موسیقی را مورد بررسی قرار 

دادند.   

پــس از گفتگــوی آنلایــن شــهردار اصفهان و 
شــهردار فلورانس و طرح پیشنهاد همکاری های 
مشــترک فرهنگی و هنــری برای بهــره گیری 
بیشــتر از ظرفیت های فرهنگی و هنری دو شهر 
خواهرخوانــده، مدیران حوزه روابــط بین الملل 
اصفهان و فلورانس در نشستی مشترک پیرامون 
نحوه اجرای برنامه ها و رویدادهای فرهنگی – هنری 

دو شهر گفتگو کردند.   
در این نشست، ایمان حجتی، مدیرکل ارتباطات 
و امور بین الملل شــهرداری اصفهان با اشــاره به 
گفتگوی اخیر شهردار اصفهان و فلورانس در مورد 
موضوعات مشترک بین دو شهر خواهرخوانده اظهار 
کرد: عزم ما این بود که جنبه تاریخی دو شهر اصفهان 
و فلورانس را در قالب همکاری مشــترک نشــان 
دهیم که در همین راستا تولید آثار هنری در حوزه 
موسیقی دو کشور و انتشار در شبکه های اجتماعی 
می تواند موثر واقع شده و برای دوستداران دو شهر 

و مخاطب جهانی جذاب باشد.     
وی ادامه داد: آثار تهیه شــده برگرفته از فرهنگ 
موســیقایی دو کشــور اســت که برای همکاری 
مشترک هنرمندان و آشنایی مردم دو شهر اصفهان 
و فلورانس با زبان مشترک هنر، تهیه و منتشر خواهد 
شد.   مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 

اصفهان افزود: در گفت و گوی شــهردار اصفهان و 
فلورانس بر چهار محور طرح شــهروند دیپلمات، 
فعالیت های هنری مشترک دو شهر، تبادلات علمی 
و دانشگاهی با محوریت نهادهای مربوطه و دانشگاه 
ها و پروژه تراموا صحبت شد که موضوعات هر چهار 

محور در حال پیگیری و اقدام است. 

   استقبال از ایده پروژه مشترک در حوزه 
موسیقی  

در این نشســت، خانم زامپارلا، مشــاور شهردار 
فلورانس در امور بین الملل و فرهنگی با استقبال 
از اجرای پروژه مشترک هنری بین دو شهر اصفهان 
و فلورانس بر شــکل گیری چارچوب همکاری و 
جزئیات این طرح تاکید کرد و افزود: تهیه و انتشار 
ویدئوکلیپ از آثار موســیقایی دو کشــور ایران و 
ایتالیا از ســوی هنرمندان موسیقی این کشور مد 

نظر ماست.
وی ادامه داد: این آمادگی در شــهرداری فلورانس 
وجود دارد تا با اســتفاده از ظرفیت های رسانه ای 
و شــبکه های اجتماعی، به معرفی آثار تولیدشده 

بپردازد. مشــاور شــهردار فلورانس در امور بین 
الملل و فرهنگی افزود: امیدواریم با نهایی شــدن 
جزئیات باقی مانده در مورد این همکاری، هرچه 
زودتر آثار تولیدشده در شبکه های اجتماعی برای 
شهروندان هر دو شهر ارائه شود. گفتنی است پیمان 
خواهرخواندگــي اصفهان و فلورانــس در جریان 
ســفر لامبرتو دیني، وزیر امور خارجه وقت ایتالیا 
به تهران و هیات همراه در ســال 77 به امضاي دو 
طرف رسید تا زمینه ســاز اجرای برنامه ها و طرح 
های فرهنگی – هنری مشــترک باشد؛ ظرفیت 
های این پیمان طی ســال های اخیر بالفعل نشد 
و طی چهار ســال اخیر فعالیت ها و رایزنی هایی 
برای احیای روابط بین دو شهر آغاز شد که ماحصل 
یکی از این فعالیت ها، اجرای رویدادهای مشترک 
هنری بین دو شهر است.  شهردار اصفهان در شرایط 
کرونا از فرصت گفتگوهای آنلایــن برای حفظ و 
بهبود روابط خواهرخواندگی با شهرهای مختلف 
استفاده کرد و هر هفته گفتگوهای مجازی و آنلاین 
با شهرداران شــهرهای خواهرخوانده و همچنین 

سفرای کشورهای مختلف داشت. 

اخبار اصفهان
گــــــزارش

تفاهم نامه مطالعات ژئوفیزیک هوابرد استان اصفهان در فولاد مبارکه به امضا رسید

شایان ذکر است در 
پایان این مراسم این 
تفاهم نامه به امضای 
مدیر عامل شرکت 

فولاد مبارکه، معاون 
وزیر صنعت، معدن 

و تجارت و رئیس 
سازمان زمین شناسی 

و اکتشافات معدنی 
کشور و رئیس 

سازمان صنعت، 
معدن و تجارت 

استان اصفهان رسید

آیین امضای تفاهم نامه سه جانبه انجام مطالعات ژئوفیزیک هوابرد میان سه شرکت فولادمبارکه، سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور و سازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان با حضور حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل شرکت فولادمبارکه، علیرضا شهیدی معاون وزیر صمت و رییس سازمان زمین 
شناسی و اکتشافات معدنی کشور، محمدیاسر طیب نیامعاون امور معادن شرکت فولادمبارکه، ایرج موفق رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان و 

تعدادی دیگر از مدیران ارشد سازمان زمین شناسی برگزار شد.

علیرضا شهیدی معاون وزیر صمت 
و رییس سازمان زمین شناسی 
و اکتشــافات معدنی کشــور در 
این مراســم اظهار کرد: شرکت 
فولادمبارکه از صنایع پیشــران، 
بنیادین و مادر در صنعت کشور 
بوده و ما در سازمان زمین شناسی 
با یک اندیشه ملی آماده همکاری با این شرکت 
فولادساز با ســهم ۵۰ درصدی از بازار هستیم. 
ما وظیفه خود می دانیم تا جای ممکن از ایجاد 
اخلال در تامین خوراک صنایع فولادی کشور 
به ویژه فولاد مبارکه جلوگیری کرده و از دغدغه 
فولادســازان کم کنیم. هرچند شرایط ذخایر 
مواد معدنی در کشــور مناسب نیست و در این 
راستا سازمان زمین شناسی چند اقدام جدید 
را در دستور کار خود قرار داده تا با بررسی بیشتر 
مشخص شــود که کدام یک از مواد معدنی را 
می توان داشــته باشــیم. وی ادامه داد: پایش 
ذخایر معدنی برای اولین بار در حال آغاز شدن 
است؛ این در حالیست که در جهان پایش ذخایر 
توسط سازمانهای زمین شناسی انجام شده و در 
گزارش های سالیانه، تمام فاکتورهای موثر در 
آمایش سرزمین و سرمایه گذاری را در نظر گرفته 
اند. به گفته وی، مقیاس برداشــت ها در حال 
تغییر است. در گذشته مقیاس فعالیت ها یکصد 
هزارم بود که اکنــون به یک پنجاه هزارم تغییر 
کرده و چهاربرابر دقت برداشت میدانی افزایش 
یافته است. همچنین اکتشاف سیستماتیک نیز 
افزایش یافته و هدف این است هرآنچه از ذخایر 
مواد معدنی در اکتشــافات سطحی در گذشته 
باقی مانده را جمع آوری کنیم. برای مثال طی 
قراردادی که با شرکت فولادمبارکه داشتیم یک 
نمونه جالب از این موضوع بود، زیرا در اصفهان 
) بخشــی از ایران مرکزی( جایی که گمان می 
بردیم مواد معدنی باقی نمانده با انجام اکتشافات 
سیستماتیک مشخص شد که هنوز برخی از مواد 

معدنی در سطح وجود دارند.
وی افزود: یکی از سیاست های ما اکتشاف ذخایر 
پنهان اســت. زیرا اکثر معادن بزرگ جهان در 
عمق ۱۰۰ تا ۱۵۰ متری زمین هستند؛ اما در 
ایران با توجه به فعالیت های صورت گرفته عمق 
اکتشاف زیاد نیســت و زیر ۱۰متر است، اما در 
کشورهای معدنی همچون امریکا، استرالیا، چین 

و ... این عدد بسیار بزرگتر بوده است.

     وجود گپ اطلاعاتی از ذخایر معدنی کشور
معاون وزیر صمت ادامه داد: برای اینکه بتوانیم 
به اکتشاف ذخایر پنهان برسیم نیازمند برداشت 
کامل ذخایر معدنی از سطح هستیم که این اتفاق 
نیز در حال انجام اســت؛ در واقع بر اساس این 
برداشت های سطحی، می توان میزان ذخایر در 
عمق را مشخص کرد. چراکه ایران روی کمربند 
متالوژنی قرار گرفته و به قطع ذخایر پنهان بسیار 
مناسبی در کشــور وجود دارد. به گفته وی، در 
ایران گپ اطلاعاتی از میزان ذخایر معدنی وجود 
دارد. وی ابراز امیدواری کرد: همکاری هایی این 
سازمان با شرکت های بزرگی مانند فولادمبارکه، 
منجر به پر شدن گپ اطلاعاتی از ذخایر معدنی 

کشور شود.

    ذخیره قطعی ســنگ آهن 2.7 تا ۳ 
میلیارد تن است

شهیدی ادامه داد: سازمان زمین شناسی در چند 
سال گذشته از لایه ژئوفیزیک هوابرد برای بحث 
اکتشاف ذخایر پنهان اســتفاده کرده است. در 
واقع تاکنون مساحتی حدود ۶۴۰ هزار کیلومتر 
خطی برداشت ژئوفیزیک هوایی داشته و اکنون 
نیاز کشور در مرحله اول تقریبا انجام 2 میلیون و 
7۰۰ هزار کیلومتر خطی ژئوفیزیک هوایی است.

معاون وزیــر صمت گفــت: امید مــی رود با 
برداشــت هایی که از این پس خواهیم داشت 
حداقل در فاز اول بخشی از ذخایر را شناسایی 

کرده و حجم ذخایر را افزایش دهیم.
وی افزود: اکنون درخصوص میزان ذخیره آهن 
اعداد متفاوتی وجود دارد، اما بر اساس آخرین 
اطلاعات 2.7 میلیارد تن تا ۳ میلیارد تن ذخیره 
قطعی سنگ آهن است که اگر مصرف سالیانه 
کشــور حدود ۹۰ تا ۱۰۰ میلیون تن در سال 

باشد، به زودی و تا ۱۰ سال آینده ذخیره سنگ 
آهن ) هماتیت-مگنتیت( تمام خواهد شد. این 
درحالیست که بیشتر صنایع فولاد ساز کشور به 
سنگ آهن مگنتیت نیاز دارند در نتیجه این عدد 
پایین تر خواهد امد. به گفته شــهیدی، پروسه 
اکتشاف در ایران بســیار طولانی است. این در 
حالیست که میانگین اکتشاف در جهان از زمان 
یافتن کانسار تا بهره برداری بین ۵ تا ۶ سال است، 
اما در ایران کوتاهترین بازه زمانی ۱۵ سال بوده 
است.   شایان ذکر است در پایان این مراسم این 
تفاهم نامه به امضای مدیر عامل شرکت فولاد 
مبارکه، معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و 
رئیس سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی 
کشور و رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان رسید. هدف از این تفاهم نامه سه 
جانبه، پیشــبرد موثر اکتشاف ذخایر معدنی و 
شناسایی ذخایر معدنی به ویژه آهن و منگنز در 
مناطق مستعد که قبلا اکتشاف سیستماتیک و 
مطالعات ژئوفیزیک هوابرد در آن انجام نشده، 
عنوان شده اســت که این امر منجر به توسعه 
فعالیت های بخش معدن و ایجاد بستر مناسب 
برای اشتغال و ســرمایه گذاری در حوزه معدن 
می شود.   مدیر عامل شــرکت فولاد مبارکه در 
مراسم امضای این تفاهم نامه اظهار کرد: بر اساس 
برنامه ریزی و تنظیماتی که در جهان وجود دارد، 
هر بخش باید در فعالیت های مرتبط و تخصصی 
خود مشغول باشد؛ برای مثال فولادسازان باید 
فولاد ساز باقی بمانند و معدنی ها هم در زمینه 
کاری خود به معدنکاری بپردازند، اما متاسفانه 
این چارچوب از دوره ریاســت جمهوری قبلی 
تغییر کرد و معدنکاران نیز به سمت فولادسازی 
رفتند و ما نیز به ناچار به حوزه معدنکاری ورود 

کردیم.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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نفیســه گلشــیرازی افزود: شــرکت کنندگان 
می توانند ویدیــوی بازی های خــود را ضبط و 
فیلم دو دقیقه ای  آن را تا 7 خرداد در شبکه های 
مجازی به شماره 09908019630 ارسال کنند.

وی با بیان اینکه به 3 تیــم برتر جوایز ارزنده ای 
اهدا می شود، تصریح کرد: علاقه مندان می توانند 
برای دریافت کلیپ آموزشــی و اطــلاع از نحوه 
مراحل اجرا به صفحه اینســتاگرام تفریح شهر 

به آدرس tafriheshahr@ مراجعه کنند.
وی ادامه داد: مسابقه »قورباغه هوشمند« نیز یک 
بازی فکری به صورت آزاد با ویژگی حل مسئله 
و مغزورزی ویژه تمام ســنین همراه با آموزش 

ساخت اوریگامی است.
رئیس اداره تفریحی سازمان فرهنگی اجتماعی 

مسابقه یک بازی خانوادگی با امکان بومی سازی ورزشــی شــهرداری اصفهان با بیان اینکه این 
در منزل است، اظهار داشــت: افراد علاقه مند با 
شرکت در مسابقه قورباغه هوشمند، کاردستی 

و اوریگامی را نیز یاد می گیرند.
گلشــیرازی گفت: شــرکت کنندگان بایستی 
فیلمــی دو دقیقــه ای از حل معمــا ضبط و تا 
12 خرداد در شــبکه های مجازی به شــماره 

09908019630ارسال کنند.
وی خاطرنشان کرد: هر دو مسابقه به همت خانه 
خلاقیت و بازی های فکــری زیرمجموعه اداره 
تفریحی ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشــی 
شــهرداری اصفهان برنامه ریزی شده که علاقه 
مندان برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند با 

شماره 32683484 تماس حاصل کنند.

انجام یک فعالیت جهادی کرونایی در »مثبت بازی« 
خانه خلاقیت و بازی های فکری دو بازی »قورباغه هوشمند« و »مثبت بازی« را ویژه تمام شهروندان 
اجرا می کند. رییس اداره تفریحی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان گفت: 
مسابقه چهار بخشی مثبت بازی یک مسابقه ترکیبی شــامل آیتم های آواز خوانی، استندآپ کمدی، بازی سازی 
و انجام یک فعالیت جهادی کرونایی مانند توزیع ماسک به صورت رایگان، کمک به بیماران کرونایی و توزیع بسته 
معیشتی به خانواده نیازمندان ویژه تمامی سنین بوده که به صورت تیمی برگزار می شود و علاقه مندان می توانند به 

صورت خانوادگی و یا با دوستان خود در قالب یک تیم در آن شرکت کنند.

اخبار اصفهان
گــــــزارش

بهره مندی 43هزار مشترک گلپایگانی، از نعمت گاز طبیعی

هم اکنون در 
شهرستان 

فریدونشهر تعداد 
معدودی روستا وجود 
دارد که گازرسانی به 
این مناطق در دست 

اجرا قرار گرفته که 
مطابق با برنامه پیش 

خواهد رفت

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان گفت: در حال حاضر حدود 40 هزار مشترک خانگی و 3 هزار مشترک در بخش صنعتی و عمومی در شهرستان 
گلپایگان از نعمت گاز بهره مند هستند. 

مدیرعامل این شرکت، در مراسم 
تودیع و معارفه رئیس اداره گاز 
شهرستان گلپایگان، گفت: در 
حال حاضر با اجراي 984کیلومتر 
شــبکه، نصب 25هــزار و 543 
انشعاب، حدود 43هزار مشترک 
در سطح این شهرستان از نعمت 

گاز طبیعی بهره مندند.
سید مصطفی علوی، با بیان این که در استان 
اصفهان تمام شهرستان ها و حتی روستاهای 
دارای شرایط از نعمت گاز برخوردار هستند، 
تصریــح کرد: هــم اکنــون در شهرســتان 
فریدونشهر تعداد معدودی روستا وجود دارد 
که گازرسانی به این مناطق در دست اجرا قرار 

گرفته که مطابق با برنامه پیش خواهد رفت.
وی، افزود: در ســال جــاری در قالب مصوبه 
شورای اقتصاد، تلاش داریم که بر اساس برنامه 
به واحدهای صنعتی باقیمانده نیز گازرسانی 

انجام شود.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، با بیان 
این که در سال گذشته با بهره برداری و توسعه 

شــبکه در بخش های مختلف، بیــش از 13 
میلیون متر مکعب گازرسانی در سطح استان 
اصفهان انجام گرفت اســت که این توسعه در  
واحدهای صنعتی و مرغداری ها و گاوداری های 
پراکنده سطح اســتان در قالب بند) ق( انجام 

شده است.
مهندس علوی، با اشاره به اینکه، درحال حاضر 
به طور متوسط روزانه  حدود60 میلیون متر 
مکعب گاز طبیعی در سطح استان به مصرف 

می رســد و این میزان در فصل زمستان بالاتر 
می رود گفت: این میزان در واقع نقطه تعادل 
مصرف گاز در اســتان اصفهان اســت، که در 
صورت حفظ این رقم در فصول ســرد سال، 
 برای تامین پایدار گاز طبیعی مشکلی نخواهیم

 داشت.
وی، تاکید کرد: درســال جاری تمامی ادارات 
ملزم به رعایت الگوی مصرف بهینه گازهستند و  
اجرای این مهم را باید با نصب سیستم هوشمند 

و سایر اقدامات اجرایی نمایند.
مدیرعامل شرکت گازاســتان اصفهان،خاطر 
نشان ساخت: با توجه به وسعت و پراکندگی 
شبکه گاز درسطح استان، امسال به گونه ای 
برنامه ریزی گردیده که در فصل گرم ســال، 
اقدامات لازم برای گازرسانی مستمر انجام شود 
تا در فصل زمستان، خدمات گازرسانی بدون 

محدودیت قطع گاز صورت پذیرد.
لازم به ذکر است، طی این مراسم، از خدمات 
7 ساله ســید رضا میرهندی قدردانی و سید 
مهدی خاتمی به عنوان رئیس جدید اداره گاز 

شهرستان گلپایگان معرفی شد. 

اخبار اصفهان
گـــزارش
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قیمت 2000 تومان

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

افتتاح فاز نخست مجتمع صنفی عمده فروشان خواروبار، خشکبار و مواد غذایی در میدان مرکزی 
میوه و تره بار اصفهان 

تبدیل اصفهان به قطب خشکبار کشور
2 ادامه در صفحه 

بازار طلا و سکه 1400/3/3 ساعت 15:30

 
گرفتن غرامت از 

اداره برق
حالا که این روز ها وزات نیرو بدون 
ذکر هیچ دلیل و برنامه مشخصی 
اقدام به قطع برق مشترکین خود 
در شهرهای مختلف کشور کرده 
اســت و این قطعی ها همچنان 
ادامه دارد بد نیست ما هم اندکی با 
حقوق خود در این باره آشنا شویم 
و بدانیم در این روزهــا اگر در اثر 
نوسانات برقی خطرمالی و جانی 
ما را تهدید کند چگونه باید از حق 
خود دفاع کنیم و آیا اصلا در قانون 
حقوقی برایمان در این باره قائل 

شده اند؟
طبق قانون ما با خرید انشــعاب 
برق حق اســتفاده همیشگی از 
برق را داریم و اگر این انشــعاب 
بدون دلیل موجهی از سوی ارائه 
دهنده این انرژی که همان اداره 
برق منطقه مان است قطع شود، 
سازمان مذکور باید به ما غرامت 
بدهد. غیر از این یک قانون دیگر 
وجود دارد که اگر در اثر نوسانات 
برقی به وسایل و یا حتی جان ما 
آسیبی وارد شــود اداره برق باید 
به ما خســارت بپــردازد. یکی از 
آیتم های قبــوض برق حق بیمه 

است که رقمی ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
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2 ادامه در صفحه 

2

اولین روزنامه 

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

از چالش کم آبی تا درآمد رمزارزی؛ قطعی برق گریبان اصفهان را 
هم گرفت 

 شهر در سایه 
خاموشی

    قطع برق در دو سه روز گذشته سبب محبوس شدن حدود صد شهروند در آسانسورها و اختلال در ترافیک شهری 
اصفهان شده است

7

پراید در بازار چند؟

افزایش قیمت کارخانه ای، تاثیری بر بازار خودرو ندارد
با وجود افزایش هشــت تا 9 درصدی قیمت کارخانه ای تولیدات دو خودروساز بزرگ 
کشور از روز شنبه، اما بررسی ها از بازار خودروی پایتخت حاکی است این افزایش هیچ 
تاثیری بر قیمت ها در بازار نداشــت و همچنان رکود بر آن حاکم است. طبق مصوبه 
شورای رقابت، محصولات ایران خودرو از روز شنبه )اول خرداد ماه( به طور متوسط 8.2 
درصد و محصولات سایپا به طور متوسط 8.9 درصد 
گران شــدند. این تصمیم مطابق نشست 
13 اردیبهشــت ماه شــورای 
رقابت بــرای تعیین تکلیف 
قیمت خودرو در سال جدید 

اجرایی...

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,275,0009,675,000قدیم

سکه طرح 
10,181,0009,481,000جدید

5,950,0005,250,000نیم سکه

3,925,0003,335,000ربع سکه

2,312,0001,867,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,510,0004,509,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,038,0001,026,900 عیار

طلای آب شده 
4,505,0004,510,000نقدی

یک گرم طلای 
241,383,9001,387,600 عیار
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پروژه  های سازمان میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری به ارزش 4۱۵0 میلیارد ریال به بهره برداری رسید
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برداشت گیلاس 
در اصفهان

با نزدیک شدن 
به فصل تابستان، 
برداشت گیلاس 
از ۶0 هکتار از 
باغ های »روستای 
فخرآباد« 
شهرستان مبارکه 
آغاز می شود.|ایمنا

در شهر

با توجه به ماده 73 قانون آیین دادرسی مدنی به اطلاع 
نامبردگان زیر که پرونده ایشان به علت غیبت در این 
هیئت تحت رسیدگی می باشد، می رساند ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ نشر این آگهی به دفتر این هیئت واقع 
در اصفهان، خیابان هزار جریب، ستاد مرکزی دانشگاه 
علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی، درمانی استان 
اصفهان، ساختمان شماره 3، طبقه اول، اتاق های 209 
یا 210 مراجعه و دفاعیه کتبی خود را به انضمام مدارک 
لازم به دفتر این هیئت تسلیم نمایند، در غیر این صورت 

طبق مقررات نسبت به صدور رای اقدام خواهد شد.
شغل پرستارفرزند سید احمدمریم السادات رضوی گنجی 

شغل پرستارفرزند محمودسمیه فلاح مهرجردی
شغل پرستارفرزند علی اصغراکرم حقانی نسیمی

شغل پرستارفرزند احمدویدا عسگری

شغل پرستارفرزند محمدحسناکرم اسلامی

خانم محبوبه میکائیلی 
شغل کاردان فرزند نصرالهطالخونچه

بهداشت خانواده  

نظر به اینکه هیئت بدوی رسیدگی به  تخلفات اداری دانشگاه 
علوم پزشکی و خدمات درمانی استان اصفهان در خصوص افراد 
مشروحه ذیل که از کارمندان واحدهای تابعه بوده به علت غیبت  
غیر موجه آرای قابل پژوهش صادر گردیده و به دلیل عدم مراجعه 
و همچنین مشخص نبودن آدرس محل سکونت، ابلاغ رای مذکور 
مقدور نمی باشد. لذا به استناد تبصره 2 ماده 4 قانون رسیدگی به 
تخلفات اداری و ماده 73 قانون آیین دادرسی مدنی بدینوسیله 
به نامبرده ابلاغ می گردد چنانچه حداکثر یک ماه از تاریخ انتشار  
این آگهی نسبت به رای صادره اعتراضی داشته باشد می تواند 
نسبت به مفاد آن درخواســت تجدید نظر نماید و در غیر این 

صورت رای مورد اشاره پس از مهلت مقرر قابل اجرا خواهد بود. 
شغل پرستارفرزند علیرضاخانم محبوبه محمدی 

شغل پرستارفرزند محمد تقی خانم ندا اصفهانیان
شغل پرستارفرزند رضاخانم نسرین شفیعی 
شغل پرستارفرزند عباسخانم ناهید قلی زاده 
آقای مهدی عباسی 

شغل پرستارفرزند صفرعلیعاشق آبادی

شغل: پزشک فرزند آقارضاآقای دکتر مهران مرندی
عمومی 

آگهـی ابلاغ
آگهی ابلاغ

هیئت تجدید نظر رسیدگی به تخلفات اداری  کارمندان دانشگاه 
علوم پزشکی و خدمات  بهداشتی، درمانی استان اصفهان 

هیئت بدوی رسیدگی به تخلفات اداری  کارمندان دانشگاه علوم 
پزشکی و خدمات  بهداشتی، درمانی استان اصفهان 
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آگهـی مناقصـه عمومـی

ابوالفضل توکلی - شهردار زاینده رود 

شهرداری زاینده رود در نظر دارد نسبت به برگزاری مناقصه عمومی طبق مشخصات زیر اقدام نماید. 
1- موضوع مناقصه: اجرای آسفالت معابر و ترمیم ترانشه های سطح شهر  زاینده رود

3- مبلغ تضمین: 550.000.000 ریال  2- مبلغ مناقصه: 11.000.000.000 ریال  
4- در صورت انصراف برندگان اول تا سوم سپرده آنان به نفع شهرداری ضبط می گردد. 

5- زمان و محل دریافت اسناد مناقصه: از روز چهارشنبه مورخ 1400/03/05  از طریق سامانه ستاد
6- مهلت تحویل پیشنهادات: روز شنبه مورخ 1400/03/22

7- تاریخ گشایش پاکت ها: روز یکشنبه مورخ 1400/03/23
8- کلیه اطلاعات مربوط در اسناد مناقصه و سامانه ستاد بارگذاری گردیده است. 

9- اعتبار پروژه: ازمحل اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای  بودجه 1400 شهرداری زاینده رود می باشد.
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نوبت دومنوبت اول

بازار طلا و سکه 1400/3/10 ساعت 16:15

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,765,00010,185,000قدیم

سکه طرح 
10,649,00010,161,000جدید

6,000,0005,900,000نیم سکه

3,975,0003,875,000ربع سکه

2,342,0002,282,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,696,0004,456,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,085,7001,029,200 عیار

طلای آب شده 
4,700,0004,460,000نقدی

یک گرم طلای 
241,447,9001,373,900 عیار
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مدیر امور طیور سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان اصفهان گفت: با تلاش های صورت 
گرفته توانســته ایم جایگاه استان اصفهان در 
پرورش کرم ابریشم را از رتبه هفتم به ششم تغییر دهیم. همچنین 
سال ۹۸ حدود ۲ برابر بیشتر از سال ۹۷ تخم نوغان توزیع شد، ولی 
در دو سال اخیر بدلیل شیوع بیماری کرونا و همه گیری آن با کاهش 

درخواست تخم نوغان توسط پرورش دهندگان مواجه شدیم.
او  با بیان اینکه اصفهان تامین کننده بخشی ازتخم نوغان استان های 
مرکزی و جنوبی کشور است، ادامه داد: مهمترین مزایای نوغانداری 
»دوره بازدهی کوتاه این فعالیت است«. همچنین می توان ظرفیت 
بخش غیرفعال جامعه روســتائی مانند زنان و سالخوردگان را به 

کار گرفت.
دهقانی تصریح کرد: امکان پرورش کرم ابریشم ۲-۳ بار )در مناطق 
معتدله( است، ولی در استان اصفهان به دلیل شرایط خشکی فقط 
در فصل بهار انجام می گیرد. سرمایه گذاری کم، بازگشت سرمایه 

ســریع تر و خرید تضمینی محصول نهایی که پیله است از دیگر 
محاسن این فعالیت است. 

او ادامه داد: پرورش کرم ابریشم )نوغانداری( در استان اصفهان از 
دهه دوم فروردین تا اواخر خرداد انجام می گیرد و در بقیه فصول 
سال به دلیل هوای اصفهان که گرم و خشک است، جوابگو نیست. 
نوغانداری در برخی از شهرستان های استان از جمله نطنز، مبارکه، 
لنجان، فلاورجان، اصفهان، نجف آبــاد، تیران و کرون و خمینی 
شهر انجام می گیرد و بیشتر متقاضیان شناســایی شده در این 

شهرستان ها می باشند.
مدیر امور طیور سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان گفت: کرم 
ابریشم از نظر جانورشناسی حشره ای است با دگردیسی کامل که 
هر نسل آن دارای ۴ مرحله می باشد، این حشره تنها در مرحله دوم 
یا لاروی از برگ توت تغذیه کــرده و در پایان این مرحله با تنیدن 
تار، تولید پیله ابریشمی می کند که حدوداً ۲۵ تا ۳۰ روز به طول 
می انجامد. برای پرورش کرم ابریشم احداث توتستان یا درختان 

توت در دسترس برای استفاده از برگ آن ها به عنوان تنها خوراک 
کرم می باشد، اهمیت دارد.

او گفت: هر جعبه تخم نوغان حــدود ۲۶ تا ۲۷ هزار تخم دارد که 
برای این تعداد لارو به یک فضای ۲۵ تا ۲۶ متر مربع فضا نیاز است 
که می توان به صورت میز های طبقاتی در طول سالن ایجاد کرد یا 
در بستر پرورش داد. هرجعبه به طور میانگین ۳۰ تا ۳۵ کیلو پیله 
می دهد و هر عدد پیله حدود ۲ تا ۲/۲ گرم وزن دارد و بین ۱۰۰۰ 
تا ۱۲۰۰ متر نخ ابریشمی از آن می توان استخراج کرد که پیله تر با 
قیمت تضمینی از متقاضیان توسط مرکز نطنز خریداری می گردد.

دهقانی افزود: اقداماتی توسط ســازمان جهاد کشاورزی استان 
اصفهان برای نوغانداران انجام شــده اســت تــا از آن ها حمایت 
شــود، اســتان اصفهان در آبان و آذر ماه هر ســال طی لیست 
ارسالی شهرستان ها، در اســفندماه با همکاری مرکز نطنز اقدام 
 به توزیع نهال توت رایگان بین متقاضیان پرورش کرم ابریشــم 

می کند. 

مدیر امور طیور سازمان جهاد کشاورزی اصفهان خبر داد؛
حمایت از نوغانداری در استان اصفهان

دهقانی گفت: نوغانداری از جمله فعالیت های جانبی در کنار فعالیت های اصلی کشاورزان هر منطقه است که درآمد نسبتاً مناسبی عاید کشاورز 
می کند. ایرنا

خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... مایحتاج ضــروری مردم رو به 
رو بوده است . پس این محصول 
جادویی چیست که چنین توانسته 
با وجود مشکلات اقتصادی موجود 
همچنان پایدار و اســتوار تولید 
داشته باشد آن هم بهتر و بیشتر 

از قبل؟
بر اساس آمار مسئولان بهداشت 
کشور، سالانه بیش از ۵۵ میلیارد 
نخ سیگار در ایران  مصرف می شود. 
جالب است که تنها محصولی که 
در ایران تولید می شود، ارزان است 
و صف هم ندارد، سیگار است. این 
آمار صدای معاون وزیر بهداشت را 
درآورده و وی را مجبور به واکنش 
کرده اســت. دکتر رییسی گفته 
واقعا چرا در این مدت کار کالاهای 
پرنیــاز مردم به صف کشــید اما 
سیگار همچون دوران عادی بودن 
شرایط در اختیار سیگاری ها بود؟ 
چرا برخلاف روغــن و مرغ نایاب 
نشد؟ چرا به هر دکه ای یا مغازه ای 
که سر می زنی، قفسه سیگارش 
پربارتر از روزهای قبل اســت. در 
سال ۹۹، ۵۹ میلیارد نخ سیگار با 
بسته بندی زیبا تولید شده است. 
مگر تحریم نیستیم؟ چرا در بسته 
بندی سیگار دچار بحران نشدیم؟ 
چرا دچار کمبود نشدیم؟ بسیاری 
از این سیگارها هم خارجی هستند 
اما در داخل کشور تولید می شوند، 
بدون هیــچ محدودیتی! آنهایی 
که سیگار می کشند می توانند به 
راحتی به یک نخ یا چندین بسته 
دسترسی داشته باشــند بدون 
اینکه مجبور باشند به تعداد کم و 
یا همراه با محصولات دیگر سیگار 
تهیه کنند. تقریبا تنها کســانی 
که از نبود کالایــی در این مدت 
گلایه نداشتند، سیگار فروش ها 
بودند و هر لحظه می توانســتند 
مشــتری های خود را راضی نگه 

دارند.
جالب تر اینجاســت که آمریکا 
تمام صنایع ما را تحریم کرده به 
جز صنعت دخانیات! آن طور که 
از اطلاعات و آمار های اســتخراج 
شــده از وزارت صنعت، معدن و 
تجارت پیداست گیلان و زنجان 
جزء پیشــتازان جذب پول های 
خارجی در این مــدت  بوده اند و 
همچنین توانســته اند در بخش 
دخانیات، توتون و تنباکو بیشترین 
ســرمایه ها را جذب کنند. البته 
بعد از ســهم ۸۰ درصدی این دو 
استان نام برُده کردستان و خراسان 
رضــوی نیز به ترتیب هشــت تا 
پنج درصــد ســرمایه خارجی 
را در بخش هایــی همچون غذا، 
آشامیدنی و محصولات فابریکی 
)پارچه( جذب کرده اند. وینستون، 
LD، سیلک کات، مونت کارلو و 
مگنا پس از تولید در استان های 
مذکور، به سراســر کشورتوزیع 
می شــود. گزارش ها هم نشــان 
می دهد، سهم شرکت JTI از بازار 
 دخانیات ایران کمی بیش از ۵۰ 

درصد است.
در کشوری که اینچنین یک کالای 
غیر ضروری و غیر مجاز می تواند 
تولید داشته باشد و جولان دهد 
اما جوانانش برای تولید و بســته 
بندی حبوبات و ادویــه و ... باید 
ماه ها دوندگی کنند و شــرایطی 
چون مکان تولید بزرگ ) بیش از 
۲۵۰ متر( داشته باشند و ماشین 
آلات بســته بندی مــدرن که 
قیمت های گزافی هم دارند را مهیا 
کنند، چگونه می توان گفت تولید 
موثر در جریان است؟ چطور کار 
شکنی های سازمان های مربوط به 
مجوز دهی تولید محصولات مجاز، 
شــامل حال محصولی هم چون 
سیگار نمی شود؟ آیا هدف از تولید 
دخانیات فقط جذب سرمایه های 

خارجی است؟
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نرخ بیکاری استان اصفهان به زیر ۱۰ درصد رسیده است
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اصفهان گفت: نرخ بیکاری در استان اصفهان از ۱۴.۴ درصد در سال 

۹۷ به زیر ۱۰ درصد در سال ۱۴۰۰ رسیده است.
 سید حسن قاضی عسگر معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار اصفهان دیروز در جمع خبرنگاران 
اصفهانی گفت: با پیگیری های صورت گرفته نرخ بیکاری در استان تک رقمی شد و سیاست هایی در پیش 

گرفته شده تا شاهد توسعه پایدار در سطح استان باشیم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اصفهان ادامه داد: تغییر اقلیم سال ها است استان را در بر گرفته و موجب 

خشکسالی و کاهش بارندگی و به تبع آن مشکلات متعدد برای هم استانی ها بوجود آمده است و لذا توسعه طرح های 
کم آب بر و طرح هایی که میزان مصرف آب و آلایندگی کمتر داشته باشند، در دستور کار قرار دارد.

او افزود: توسعه گردشگری از جمله طرح هایی بود که در دستور کار قرار داشت، ولی با شیوع کرونا این صنعت ضربه خورد و نشان داد نباید همه 
تخم مرغ ها را در یک سبد قرار دهیم.

قاضی عسگر اظهار کرد: تشکیل منطقه علم و فناوری از دیگر اقداماتی است که تشریح اقدامات صورت گرفته و نتایج به دست آمده در یک جلسه 
خبری دیگر به صودت مفصل تبیین خواهد شد.

کشف ۸۲۰ دستگاه ماینر قاچاق در اصفهان
فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف ۸۲۰ دستگاه ماینر قاچاق که در یک کوره آجر پزی نصب و ارز 

دیجیتال استخراج می کردند خبر داد.
سردار محمدرضا میرحیدری فرمانده انتظامی استان اصفهان گفت: پس از وصول اخباری مبنی بر اینکه 
تعداد زیادی ماینر قاچاق در یک کوره آجر پزی نصب و راه اندازی شده است و ارز دیجیتال تولید می کند، 

ماموران کلانتری ۲۳ شهر اصفهان وارد عمل شدند.
او افزود: پس از انجام هماهنگی لازم از کوره آجرپزی بازدید شد که ۸۲۰ دستگاه ماینر قاچاق حین استخراج 

ارز دیجیتال کشف شد. فرمانده انتظامی استان اصفهان ادامه داد: ارزش دستگاه های کشف شده توسط کارشناسان 
مربوطه ۲۵۰ میلیارد ریال اعلام شده است.

سردار میرحیدری با اشــاره به اینکه مالک در محل حضور نداشته، ولی شناسایی شده و دســتگیر خواهد شد، خاطر نشان کرد: 
متاسفانه افرادی هســتند که برای منفعت و ســود بیشــتر خود انرژی برق را با نصب و راه اندازی ماینر های قاچاق هدر می دهند که این 
 افراد با برخورد قاطع و قانونی پلیس روبه رو می شــوند و نیروی انتظامــی در این خصوص نیازمند گزارش های مردمــی و تعامل مردم با

 پلیس است.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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طی ۳۵ سال گذشته در 
استان ۱۴ تصفیه خانه 
در سطح شهرک های 
صنعتی استان به بهره 
برداری رسیده که قرار 
است این تعداد در سال 
۱۴00 به 2۸ تصفیه خانه 

افزایش یابد

محمدجــواد بگــی در 
نشســتی که با حضور 
اقتصــادی  معــاون 
اســتاندار اصفهان در 
جمع خبرنگاران برگزار 
شد، اظهار کرد: فضای 
توسعه استان بر محور 
دانش محــوری، رقابــت پذیری و 

صادرات استوار است.
وی با بیان اینکــه در حال حاضر در 
اســتان اصفهان ۷۶ شهرک صنعتی 
مصوب داریم، افزود: از این تعداد ۷۰ 
شــهرک صنعتی عملیاتی و در حال 
واگذاری است، همچنین ۵۰ درصد 
شهرک های استان به ظرفیت نهایی 

رسیده اند.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های 
صنعتی اســتان اصفهان افزود: ۱۱ 
هزار قرارداد در شهرک های صنعتی 
استان منعقد شده است که شش هزار 
قرارداد آن موجب اشتغال ۱۴۰ هزار 

نفر شده است.
وی بــا بیان اینکه شــش شــهرک 
صنعتی در دست ساخت در مناطق 
مختلف اســتان داریــم، اضافه کرد: 
هشت شــهرک خصوصی تخصصی 
در استان اصفهان در حال ساخت و یا 

پیگیری است.
بگی تاکید کــرد: در مجموع حدود 
۱۰۰ شــهرک و ناحیــه صنعتی و 

شهرک خصوصی در استان اصفهان 
فعال هستند، همچنین ۹۰ شهرک 
و  ناحیه صنعتی نیز یــا احداث یا در 

دست اجرا است.
وی با بیان اینکه امروز استان اصفهان 
از نظر تعداد رتبه نخست کشور را از 
لحاظ داشتن شــهرک های صنعتی 
دارد، گفت: وســعت زمین با احداث 
شــهرک های جدید و خصوصی در 
استان اصفهان ۱۷ هزار هکتار است 
که این وسعت زمینه مناسبی را برای 

سرمایه گذاری مهیا کرده است.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های 
صنعتــی اســتان اصفهان بــا بیان 
اینکه سال گذشــته شرکت شهرک 
های صنعتی اســتان با انعقاد ۱۲۶۹ 
قرارداد، رکــورد کشــور را طی ۳۵ 
سال گذشته شکست، افزود: استان 
اصفهان رتبه نخست تحصیل منابع و 
ساخت شهرک را برای نخستین بار در 

کشور به دست آورده است.

وی با اشــاره به یکی از سیاست های 
شرکت شهرک های استان در سال 
جاری، توضیــح داد: فــاز عملیاتی 
شــهرک هــای صنعتی طی ســال 
جاری در کشور ۱۲۷۰ هکتار است، 
اما اســتان اصفهان در نظــر دارد با 
ایجاد ۱۳۱۰ هکتار بــه فاز عملیاتی 
شهرک های صنعتی اســتان اضافه 
کند و برای آن ۱۱۴۲ میلیارد تومان 

پروژه تعریف کرده ایم.
بگی افزود: طی ۳۵ ســال گذشــته 
در اســتان ۱۴ تصفیه خانه در سطح 
شهرک های صنعتی استان به بهره 
برداری رسیده که قرار است این تعداد 
در ســال ۱۴۰۰ به ۲۸ تصفیه خانه 

افزایش یابد.
وی همچنین اضافه کرد: طی ســال 
های گذشته پســت های برق ۴۰۰ 
و ۲۰۰ و ۶۳ کیلوولت کــه به دلیل 
نبود اعتبارات مغفــول مانده بود، اما 
با حمایت مدیریت استان و همکاری 

شــرکت برق منطقه ای استان برای 
حدود ۱۴ پســت برق در شهرک ها 
و نواحی صنعتی اســتان تفاهم نامه 

همکاری امضا کردیم.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های 
صنعتی اســتان اصفهان همچنین 
یادآور شد: برای استفاده صنعتگران 
از ســوخت پاک حــدود ۸۰ درصد 
واحدهــای صنعتی به شــبکه های 
داخلی گاز متصل هستند و ۲۰ درصد 
دیگر نیز در سال جاری به این شبکه 

متصل خواهند شد.
وی ادامه داد: با اقدامات صورت گرفته 
در این دولت، مشکل تامین آب ۳۱ 
شــهرک در اســتان اصفهان مرتفع 

شده است.
بگی همچنین افزود: طی ۳۵ ســال 
گذشته حدود ۱۱ خوشه صنعتی در 
استان اصفهان توسعه یافته و در نظر 
داریم در سال جاری ۹ خوشه صنعتی 

جدید را توسعه دهیم.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان مطرح کرد؛  

توسعه ۹ خوشه صنعتی جدید در استان اصفهان
اصفهان مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان 
گفت: طی ۳۵ سال گذشته حدود ۱۱ خوشه صنعتی در استان 
اصفهان توسعه یافته، اما در نظر داریم در سال جاری ۹ خوشه 

صنعتی جدید را توسعه دهیم.

      امروز استان اصفهان از نظر تعداد رتبه نخست کشور را از لحاظ داشتن شهرک های صنعتی دارد

ایسنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

رئیس اتحادیه مشاورین املاک اصفهان عنوان کرد؛

 خرید خانه آرزوی دست نیافتنی 
کارگران اصفهانی

رسول جهانگیری اظهار کرد: وضعیت کنونی 
مسکن در حالت رکود تورمی است. با توجه 
به نوسانات ارز درســال گذشته  و افزایش 

غیرمنطقی قیمت ها الان خرید و فروش دچار رکود شده است.

رئیس اتحادیه مشــاورین املاک اصفهان افزود: وضعیت خرید و فروش 
کاهش پیدا کرده اســت و مردم منتظرند که ببینند آیــا اتفاقی خاصی 
خواهد افتاد و قیمت ها به چه صورت خواهد بود. معمولا نزدیک انتخابات 
که می شود مردم منتظرند که ببینند در این زمینه سیاست خاصی، ارائه 
خواهد شد یا خیر. منتها ما هنوز نوسانات ارز را داریم که کاهش ارزش پول 
ملی مان باعث شد که بازار مسکن یک سری متقاضیان کاذب پیدا کند و به 

همین دلیل قیمت ها شدیدا بالا رفت.
وی بیان کرد: متاسفانه ساخت و ســازها روند خود که سالانه حدود یک 
میلیون مسکن نیاز داریم که ساخته شود را طی نمی کند و آمارها با نیازها 

با هم خوانی ندارد.
جهانگیری بااشاره به وضعیت اقتصادی مردم و اجاره های بالا، گفت: اجاره ها 
قیمت های فوق بالایی دارند. مصوبه های ستاد کرونا به بعضی از مستاجرین 
برای اجاره ها  کمک کرد اما درپی افزایــش کاذب قیمت خانه ها، رهن  و 

اجاره ها به صورت تصاعدی افزایش پیدا کرده است.
رئیس اتحادیه مشاورین املاک اصفهان تصریح کرد: بعضی از مالکین از 
طریق رهن و اجاره امرار معاش می کنند و  برخی دیگر از مالکین هزینه های 
رهن و اجاره برایشان  تاثیری ندارد و ما از آن ها تقاضا داریم که رعایت حال 

مردم را کنند.
وی ادامه داد: واقعاً یک روزی یک چهارم از هزینه یک خانوار را، هزینه و 
اجاره مسکن پوشــش می داد اما در حال حاضر بیش از ۵۰ درصد درآمد 

یک خانوار برای اجاره و خرید مسکن می رود.

عمده دلایل شکست پروژه های 
نرم افزاری

طبق تحیقات انجام شــده توسط سازمان 
IEEE، حدود نیمی از پروژه های نرم افزاری 
با شکســت مواجه می شــوند یا اصطلاحا 

Failed می شوند. 

بعد از پیدا کردن دلایل شکست پروژه، Agile راه کارهای مناسب جهت 
توسعه آن را ارائه می دهد. از دیدگاه این متدولوژی، مشتری یکی از مهمترین 
افراد در تولید پروژه اســت، زیرا اصلا پروژه برای مشتری است و تنها کسی 
که از نیازمندی های واقعی نرم افزار مطلع است، در واقع خود اوست. برای 
رفع مشکل تحلیل نادرست نیازمندی ها، از دیدگاه Agile نیازمندی های 
مشتری توسط تیم توسعه باید به یک ویژگی در نرم افزار تبدیل شود تا بتوان 

بوسیله این ویژگی ها، امکان سنجی صحیحی برای آن انجام داد.

مسکـــن

ارتباطــــات

دو منار- در دشت
از سری عکس های 
گرفته شده توسط 
هولتسر
برگرفته از کتاب 
»میراث اصفهان
 قاجار تا پهلوی
 به روایت تصویر«

اصفهان
قدیم

امداد و نجات

اصفهان نیازمند اورژانس هوایی مستقل

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: استان اصفهان 
با داشتن مناطق ســخت گذر و کوهستانی مختلف ، از 

اورژانس هوایی مستقل بی بهره است.

طاهره چنگیز رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان یکی از مطالبات حوزه علوم پزشکی و امداد 
رسانی این خطه را اورژانس هوایی مستقل دانست و گفت: شهرستان فریدون شهر در غرب، 
خوروبیابانک در شرق و نطنز در شمال، پادنا در جنوب سمیرم از دورترین و سخت گذرین نقاط 

استان محسوب می شوند، اما از اورژانس هوایی مستقل بی بهره هستند.
او  افزود: ما از طریق یک بالگرد هواپیمایی نیروی زمینی ارتش )هوانیروز( و با در نظر گرفتن و 

مراعات ضوابط نظامی عملیات هوایی خود را انجام می دهیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تاکید کرد: با توجه به اینکه استان اصفهان معین بسیاری 
از استان ها از جمله اســتان تهران در حوادث است، حداقل سه فروند اورژانس هوایی با این 

حجم ارائه خدمات نیاز دارد.
چنگیز اضافه کرد: صنایع متنوعی در استان اصفهان به خصوص صنایع هسته ای و راهبردی 
وجود دارد که می طلبد ارائه خدمات ویژه به استان اصفهان در خصوص امداد هوایی بیشتر 

توجه و پشتیبانی تجهیزات و خدماتی ویژه ارائه شود.

   2۴ نقطه اصفهان پد نشستن بالگرد جانمایی شده است
 غفور راستین رییس مرکز اورژانس استان اصفهان در باره اقدامات این مدیریت در خصوص 
مطالبات اورژانس هوایی گفت: ما برای راه اندازی آشــیانه بالگرد در شاهین شهر حدود ۴ 
سال است تلاش می کنیم و امسال توانستیم ۲۴ هزار متر مربع زمین در مجاورت پلیس راه 
مورچه خورت تحویل بگیریم؛ همچنین برای آشیانه غرب و شرق استان در نایین و فریدن 

نیز اقداماتی انجام شده است.
او  افزود: استان اصفهان به علت گستردگی جغرافیایی و وجود مناطق کوهستانی 

نیازمند اورژانس هوایی برای حوادث پر تلفات طیبعی و غیر طبیعی است.
رییس مرکز اورژانس اســتان اصفهان با اشــاره به اینکه برای داشــتن اورژانس 
هوایــی باید پایــگاه هوایی نیــز وجود داشــته باشــد، تصریح کــرد: اصفهان 
 در ســه نقطه شــاهین شــهر، نایین و فریدن اقداماتــی در این زمینــه انجام 

داده است.
او در خصوص پد های فرود و پرواز بالگرد اورژانس و تامین سوخت آن ها و مسیر های 
مورد نظر گفت: برای نشست و برخاست ایمن بالگرد ۵۸ نقطه در استان جانمایی 
شده،۱۷ پد بالگرد تا این لحظه افتتاح و ۱۸ مورد در سراسر استان دست ساخت 

است.

باشگاه خبرنگاران جوان
خـــبــــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر

صاحب نیوز
خـــبــــر



مبتلایان به کرونا نباید واکسن بزنند
یک متخصص بیماری های عفونی گفت: تزریق واکســن کرونا بــه افرادی که به این 
ویروس مبتلا هســتند و در مرحله حاد بیماری قرار دارند، توصیه نمی شود.مسعود 
مردانی، متخصص بیماری های عفونی و عضو کمیته علمی کشوری کرونا بیماری قرار 
دارند توصیه نمی شود، ولی یک تا ســه ماه بعد از بهبودی از کرونا حتما باید واکسن 
تزریق شود و هیچ مشکلی نیز برای فرد ایجاد نخواهد شد. مردانی افزود: وقتی سیستم 
ایمنی یک بیمار به خودی خود در مرحله ویروسی و درگیری است یا به قولی سیستم 
ایمنی در حال جنگ در یک جبهه و درگیر مبارزه با ویروس است ؛ همزمان آنتی بادی 
هم ایجاد می کند.او ادامه داد: اگر همزمان با درگیری سیستم ایمنی بدن که در حال 
مبارزه با ویروس است، یک عامل خارجی دیگر مثل آنتی ژن نیز از طریق واکسن به بدن 
وارد شود، واکنش بدن مثل یک اسب خسته می شود که همزمان به او شلاق می زنند 

تا سریع تر حرکت کند.

عضو کمیته علمی کشوری کرونا بیان کرد: سیستم ایمنی بدن وقتی در حال مبارزه 
با ویروس است دقیقا مثل یک اسب خسته اســت که در اثر دریافت ویروس، ناگهان 
عملکردش متوقف می شود. به همین دلیل بیمار باید صبر کند تا مدت زمان بیماری 
به پایان برسد و تاخت و تاز ویروس در بدن فروکش کند و پس از بهبودی نسبی ، برای 

دریافت واکسن اقدام کند.
این متخصص بیماری های عفونی گفت: وقتی فرد به بیماری کووید ۱۹ مبتلا می شود 
به دلیل ورود ویروس به بدن، یک سری آنتی بادی در بدن ایجاد می شود و وقتی فرد 
واکسن را دریافت می کند، واکســن نقش یادآوری کننده برای سیستم ایمنی را در 
بدن ایجاد می کند؛ پس از تزریق واکسن، میزان آنتی بادی در بدن فرد، ده برابر بیشتر 

می شود.
او در مورد چگونگی واکنش بدن به دریافت واکسن و عوارض تزریق، تصریح کرد: تزریق 
واکسن، عمدتا در افراد منجر به درگیری ریوی نمی شود اما در بعضی از افراد علائمی 
شبیه بیماری در بدن بروز پیدا می کند. این علائم به دلیل شباهتی که به علائم اولیه 

ویروس دارند، علائم شــبه بیماری نامیده می 
شوند که با مصرف اســتامینوفن بهبود پیدا 

می کنند.
مردانــی ادامــه داد: شــایع ترین عوارض 
دریافت واکسن کرونا، درد در محل تزریق، 
تب و بدن درد و قرمزی محل تزریق و علائم 

شبیه ابتلا به خود بیماری کروناست.
عضو کمیته علمی کشوری کرونا افزود: علائم 

گوارشی مانند معده درد، تهوع، احساس نفخ و دل 
درد نیز می تواند جزو علائم دریافت واکسن باشد که با 

درمان های معمول، بهبودی پیدا می کند و جای نگرانی نیست.
مردانی در مورد عوارض مهم دریافت واکسن گفت: ایجاد لخته و تشنج و آمبولی مغزی 

نیز از جزو عوارضی است که احتمال بروزش بسیار کم و نادر است.
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ویروس کرونا 
ارتباطی با خون 

ندارد
 بشیر حاجی بیگی، سخنگوی 
سازمان انتقال خون کشور اظهار 
کرد: سال گذشته به دلیل همه 
گیری ویــروس کرونــا، میزان 
مراجعه مردم بــه مراکز انتقال 
خون کاهش پیدا کــرده بود. در 
واقع در همین ایام سال گذشته، 
۲۵ درصد کاهش آمــار اهدای 
خون را داشــتیم. اما در دو ماهه 
ابتدایی امسال، آمار اهدای خون 
۱۳ درصد نسبت به مدت مشابه 

سال قبل افزایش پیدا کرد.
او افزود: میزان مراجعه مردم در 
سال جدید و دو ماه اول سال ۴۰۰ 
هزار و ۳۵۴ نفر بوده و ۳۲۰ هزار و 
۳۷۵ واحد خون اهدا شده است. 
در اســتان هایی مانند قزوین با 
۴۰ درصد، آذربایجان شــرقی و 
خراســان جنوبی افزایش آمار 

اهدای خون بارز تر بوده است.
سخنگوی سازمان انتقال خون 
کشور بیان کرد: ســهم استان 
تهران به عنوان یک کلانشــهر، 
۱۵.۵ درصــد خــون اهدایی را 
پوشش می دهد. در واقع به ترتیب 
در اســتان های تهــران، فارس، 
خراســان رضوی، مازنــدران، 
اصفهان و خوزســتان بیشترین 
آمــار انتقــال خون را بــه خود 

اختصاص داده اند.
حاجی بیگی گفت: این سازمان 
برای اهدای خــون، تمام لوازم و 
تجهیزات یکبار مصرف را با رعایت 
همه دستور العمل های بهداشتی 
به کار می گیرد. مردم اطلاع داشته 
باشند که مراجعان ما به طور کامل 

افراد سالم هستند.
شــرایط اهــدای خــون برای 

مبتلایان به کرونا
حاجی بیگی بیان کرد: ویروس 
کرونا یک بیماری تنفسی است 
و ارتباطی با خون ندارد. در واقع 
۲۸ روز پس از بهبودی، می توانند 
برای اهدای خون مراجعه کنند. 
همچنین بیمــاران بهبود یافته 
می توانند برای اهدای پلاســما 
اقدام کنند؛ بنابراین اهدای خون و 
پلاسما هیچ منع و مشکلی ندارد.

او افــزود: در همه اســتان های 
کشور، مردم می توانند به مراکز 
اســتانی انتقال خون مراجعه و 
پلاسمای خون خود را اهدا کنند. 
تاکنــون ۱۸ هزار نفــر مراجعه 
کننده و ۱۵ هزار واحد پلاســما 
جمع آوری شــده که به بیماران 
کرونایی تزریق شده است. البته 
این موضوع با تجویز پزشک انجام 
می شود. آنچه که ما اطلاع داریم با 
اهدای پلاسما به بیماران کرونایی، 
بهبودی زودتر حاصل می شود و 
همچنین تعداد روز های بستری 

افراد هم کاهش پیدا می کند.
حاجی بیگی مطرح کرد: در دو 
ماهه اخیر حدود ۵۶۲ هزار و ۱۴۴ 
واحد خون به مراکز بیمارستانی 
توزیع کردیم کــه این آمار هم با 
افزایش ۱۶ درصدی همراه است. 
با هدای یک واحــد خون؛ جان 
۳ بیمار را می توان نجات داد. در 
واقع این واحد های خون بیشتر 
برای موارد ســوختگی شدید، 
بیماری های کبدی و پیوند اعضا، 
عمل قلب باز، مبتلا به تالاسمی، 
بیماری های مزمن و انواع آنمی ها 
اســتفاده می شود.ســخنگوی 
سازمان انتقال خون تصریح کرد: 
نیاز کشور به فرآورده های خون 
یک نیاز دائمی، روزانه و ضروری 
است. ما به همه گروه های خونی 
نیاز داریم. در واقــع ۱۰ درصد 
مردم دارای گروه خونی منفی و 

۹۰  درصد مثبت هستند. 

سلامت
گزارش

ISFAHAN
N E W S

محقق اصلی پروژه و مسئول تیم نظارت بر فاز مطالعات بالینی 
واکسن کووایران برکت گفت: میزان اثربخشی کوو ایران برکت 
از سینووک بالاتر اســت، اما هر دوی این واکسن ها از ویروس 
کشته شده ساخته شده اند و واکسن سینوفارم چینی هم از همین 

نوع است.

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

دکتر مینو محــرز محقق 
اصلی پروژه و مسئول تیم 
نظــارت بر فــاز مطالعات 
بالینی واکســن کووایران 
برکت در پاسخ به این سوال 
که با توجه به این که امضای 
شما پای رضایت نامه تمامی داوطلبان 
تزریق واکسن کوو ایران برکت است، آیا 
از بی خطر بودن این واکسن به طور صد 
درصد برای همه افراد اطمینان دارید، 
گفت: مطالعات اولیه نشان داده که این 
واکسن مشکلی ندارد و افراد را با عارضه 
جدی مواجه نمی کنــد و هنگامی که 
برای اولین داوطلبــان اتفاقی رخ نداد، 
رضایت نامه های دیگر تزریق کنندگان 
واکسن را هم امضا کردم و به علاوه من به 
عنوان مجری پروژه باید رضایت نامه ها را 

امضا کنم و انجام این کار قانونی است.
عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا 
ضمن اشــاره به این که طبق قانون اگر 
هر کدام از داوطلبانــی که وارد مطالعه 
می شوند، با مشکلی که وابسته به تزریق 
واکسن باشد، مواجه شوند، ما نسبت به 
آن پاسخگو هستیم، ادامه داد: تاکنون 
در فازهــای اول و دوم این واکســن به 
تعداد زیادی از افراد واکســن زده شده 
و در فاز ســوم هم که در حال اجراست، 

افراد بسیاری وارد این مطالعه شده اند و 
هیچ کدام از آنها با عارضه جدی مواجه 
نشــدند و این امر نشــان می دهد این 

واکسن ایمن است.
تاثیر واکسن هایی که از نوع ویروسِ 
کشته شده اند در جهش های جدید

محقق اصلی پروژه و مسئول تیم نظارت 
بر فاز مطالعات بالینی واکسن کوو ایران 
برکت در خصوص شباهت واکسن کوو 
ایران برکت با واکسن چینی سینووک 
که میزان اثربخشی آن ۵۰ تا ۶۰ درصد 
است، توضیح داد: میزان اثربخشی کوو 
ایران برکت از ســینووک بالاتر است، 
اما هر دوی این واکســن ها از ویروس 
کشته شده ساخته شــده اند و واکسن 
سینوفارم چینی هم از همین نوع است.

وی با بیــان این که چینی هــا به غیر از 
این دو واکسن، واکســن دیگری تولید 
نکرده اند، افزود: از آنجایی که چینی ها 
روی ویروس کووید ۱۹ بسیار شناخت 
دارند، به نظر می رسد این نوع واکسن ها 
اثربخشی بیشتری روی ویروس داشته 
باشد و در حال حاضر این نوع واکسن ها 
بیشــتر روی واریانت هــای مختلــف 

تاثیرگذارند.
مســئول تیم نظارت بر فــاز مطالعات 
بالینی واکســن کوو ایران اظهار کرد: 
درســت اســت کــه واکســن ها روی 
واریانت ها تقریبا کم اثر هســتند، اما از 
بین کم اثرها واکســن هایی کــه از نوع 
ویروس کشته شــده هســتند، از همه 
بهترند، چراکه حــاوی تمامی ویروس 

هستند نه بخشــی از آنتی ژن آن. البته 
جهش های جدید نگران کننده نیستند. 
چراکه اگر واکسیناسیون عمومی آغاز 
شــود، هنگامی که بــا واریانت جدید 
مواجه شــویم، هم ماننــد کاری که در 
واکسن آنفلوآنزا انجام می دهیم، بلافاصه 
ویروس جدید را در واکســن جایگزین 

می کنیم.
عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی 
تهران یادآور شــد: مشکلی که در حال 
حاضر با آن روبه رو هســتیم، این است 
که هر چه این ویروس بیشتر از انسان به 
انسان سرایت کند، جهش.های بیشتری 
اتفاق می افتد و ما باید به وسیله واکسن 
انتقال ویروس را به حداقل برسانیم تا از 

موتاسیون های جدید جلوگیری کنیم.

مینو محرز:

اثربخشی واکسن کرونای برکت از واکسن چینی بیشتر است  تزریق عمومی واکسن ایرانی
 از هفته آینده آغاز می شود

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه تزریق عمومی 
واکســن ایرانی کرونا در خردادماه و تا پایان فصل بهار انجام می شود 
گفت: ایــن کار را از هفته آینده آغــاز می کنیم و در ابتدا به شــکل 

داوطلبانه و توسط همکاران ما انجام می شود.
 سعید نمکی صبح دوشنبه در مراسم افتتاح همزمان ۳۲ طرح بزرگ 
و عام المنفعه حوزه سلامت استان گیلان اظهار کرد: گیلان سرزمین 
ارزشمندی است و علاوه بر طبیعت زیبا و یگانه، سرزمین مردان و زنان 
و علما و شهدای بزرگ است و قطعه مهمی از تاریخ و فرهنگ کشور 

محسوب می شود.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشاره اینکه در دفاع مقدس 
مسیر حمله دشمن را می شناختیم اما در کرونا همه راه ها بر روی ما 
بسته بود افزود: بسیاری از محموله های کمکی به واسطه کارشکنی 
آمریکایی ها به کشور نرسید اما آنها به دروغ می گفتند راه ورود ماسک 

و سایر اقلام بهداشتی مبارزه با کرونا به ایران بسته نیست.
وی با بیان اینکه به دلیل تحریم ها در ابتــدا خودمان یک نوع کیت 
طراحی کردیم خاطرنشان کرد: تمامی مســافران خارجی از جمله 

مسافران چینی را خودمان تست گرفتیم و پی به بیماری آنها بردیم.
نمکی با اشــاره به اینکه یک روزی اسامی کســانی را که به ما کمک 
کردند و کسانی که تنها از راه دور نظاره گر ما بودند را منتشر می کنم 
گفت: امروز روز وحدت و همدلی است و جای گلایه و شکایت نیست 
اما عده ای از همان ابتدا به ما لگد زدند و گفتند که زمان شیوع کرونا را 
دروغ گفته ایم در حالیکه از ۲۳ بهمن به بعد از بین مبتلایان به آنفلوآنزا 
چند مورد مشکوک به کرونا را شناسایی کردیم.نمکی با بیان اینکه در 
کمتر از ۶۰ روز از وارد کننده ملتمس، با همت فرزندان این کشور به 
تولید کننده تبدیل شدیم بیان کرد: پیک وحشتناک کرونا به زیبایی 
مدیریت شد. و در پیک چهارم با وجود آنکه ویروس انگلیسی کشنده 
تر بود اما توانستیم از بستری شدن ۱۵۰ هزار مورد مبتلا جلوگیری 
کنیم و در طول این پیک ها همواره تخت خالی برای بیماران داشتیم 
و شرایط مشابه کشورهای اروپایی در جمهوری اسلامی رخ نداد.وزیر 
بهداشت با اشاره به نصف شــدن مرگ و میرها در پیک چهارم افزود: 
این موضوع دستاورد بزرگی است و آن را به عنوان یک روش اختراعی 
جمهوری اســلامی به دنیا گزارش می کنیم.نمکی با اشاره به برنامه 
ریزی برای افتتاح هزار و ۴۰۰ پروژه و ۱۴ هزار تخت در طول ۱۴ ماه به 
نیت ۱۴ معصوم تا مرداد ۱۴۰۰ آن هم در شرایط کرونا بیان داشت: در 
طول یک سال اخیر ۵۳ هزار نیرو به بخش درمان به شکل استخدامی 
اضافه شده است.وی ادامه داد: تنها در گیلان ۹ دستگاه سی تی اسکن 
به گیلان در ایام کرونا اضافه شد و میزان تخت ای سی یو در طول یک 
سال دو برابر شد و ۶۰۰ تخت عادی و ۸۰ تخت آس سی یو در دوران 
کرونا به این استان اضافه شده است.وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی با بیان اینکه بسیاری از کشورها می خواستند واکسن خود را 
به طور رایگان روی ملت امتحان کنند اما اجازه ندادیم تاکید کرد: ملت 
ایران هیچ وقت حقیر نبوده اند و اجازه نمی دهیم به خاطر گرانی و یا 
رایگان بودن چنین اتفاقی رخ بدهد.وی اضافه کرد: پاستور به عنوان 
اولین پایگاه ساخت واکسن و سپس مرکز برکت مطالعات فاز دوم خود 
را تکمیل کرده اند و فاز سوم نیز به خوبی پیش می رود.نمکی با بیان 
اینکه تزریق عمومی واکسن ایرانی کرونا در خردادماه و تا پایان فصل 
بهار انجام می شود عنوان کرد: این کار را تا هفته آینده آغاز می کنیم 
و در ابتدا به شکل داوطلبانه و توسط همکاران ما انجام می شود.وزیر 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشــاره به اینکه سالم ترین، بی 
ضررترین و مطمئن ترین واکسن بومی را در اختیار داریم گفت: یکی 
از ممتازترین واکسن ها واکسنی است که به طور مشترک با کوبایی ها 
می سازیم.وی با تاکید بر اینکه راه ۲۰ ساله ساخت واکسن را یک ساله 
طی کردیم خاطرنشان کرد: واکسیناسیون در کشور انجام می شود و 
تا پایان خردادماه و حداکثر اوایل تیرماه جمعیت بالای ۶۰ ســال و 

بیماران صعب العلاج، سرطانی و خاص را واکسینه می کنیم.

گزارش

 تاکنون در فازهای اول 
و دوم این واکسن به 
تعداد زیادی از افراد 

واکسن زده شده و 
در فاز سوم هم که 
در حال اجراست، 
افراد بسیاری وارد 

این مطالعه شده اند 
و هیچ کدام از آنها با 
عارضه جدی مواجه 

نشدند و این امر نشان 
می دهد این واکسن 

ایمن است.

سبک زندگی

حدود 25% افراد از بوی بد دهان خود 
رنج می برند. بوی بد دهان علل مختلفی 
دارد، اما اکثریت قریب به اتفاق به بهداشت دهان و دندان 

ربط دارد.
بوی بد دهان می تواند باعث نگرانی، خجالت و اضطراب قابل توجهی 

شود اما درمان آن نسبتاً آسان است.
حقایقی درباره بوی بد دهان

در اینجا چند نکته اساسی در مورد بوی بد دهان آورده شده است. 
برای جزییات بیشتر این مقاله را مطالعه کنید.

بوی بد دهان از هر ۴ نفر، ۱ نفر را تحت تاثیر قرار می دهد.
رایج ترین علت بوی بد دهان، بهداشت نامناسب دهان و دندان است.

اگر ذرات غذا در دهان باقی بمانند، تجزیه آنها توسط باکتری ها باعث 
تولید ترکیبات گوگردی می شود.

هیدراته نگه داشتن دهان می تواند بوی دهان را کاهش دهد.
بهترین درمان برای بوی بد دهان مســواک زدن منظم و نخ دندان 

کشیدن است.
بوی بد دهان چیست؟

اگرچه بوی بد دهان ممکن است ناشی از برخی عارضه های خاص 
باشد، بهداشت دهان و دندان شایع ترین علت آن است.

دلایل و درمان های مختلفی برای بوی بد دهان وجود دارد.

هرکسی ممکن است از بوی بد دهان رنج ببرد. 
درمان های خانگی ساده و تغییر سبک زندگی، مانند بهبود بهداشت 
دندان و ترک سیگار، اغلب می توانند مشکل را برطرف کنند. اگر بوی 
بد دهان ادامه دارد، توصیه می شود برای بررسی علل اصلی به پزشک 

مراجعه کنید.
درمان

بهترین روش برای کاهش بوی بد دهان، بهداشــت دهان و دندان 
است. این امر باعث می شود که از ایجاد حفره دندان جلوگیری شود 

و احتمال بیماری لثه کاهش می یابد.
توصیه می شــود افراد ســالانه دو بار برای معاینه و جرم گیری به 

دندانپزشک مراجعه کنند.
دندانپزشک ممکن است خمیر دندانی را توصیه کند که شامل یک 

ماده ضد باکتری یا دهان شویه ضد باکتری است.
دلایل

دلایل احتمالی بوی بد دهان شامل این موارد است:
دخانیات. محصولات دخانیات احتمــال بیماری لثه را که می تواند 

باعث بوی بد دهان شود، افزایش می دهند.
مواد غذایی. خرابی ذرات غذا که در دندان ها گیر کرده اند می تواند 
باعث بوی بد دهان شود. برخی از غذاها مانند پیاز و سیر نیز می توانند 

باعث بوی بد دهان شوند.

دهان خشک. بزاق به طور طبیعی دهان را تمیز می کند. اگر دهان به 
دلیل بیماری خاصی مانند زروستومیا به طور طبیعی خشک باشد، 

باعث ایجاد بوی بد می شود.
بهداشت دندان. مسواک زدن و نخ دندان کشیدن ذرات کوچک غذا 
که باعث بوی بد دهان می شوند، را از بین می برد. اگر مسواک زدن 
منظم نباشد، پلاک روی دندان ها ایجاد می شود. این پلاک می تواند 
لثه را تحریک کرده و باعث ایجاد التهاب بین دندان ها و لثه ها شود که 

پریودنتیت نامیده می شود.
داروها. برخی از داروها می توانند بزاق را کاهــش دهند و بنابراین 
باعث افزایش بوی بد دهان می شــوند. افرادی که در مقادیر زیاد از 
مکمل های ویتامین مصرف می کنند نیز ممکن است در معرض بوی 

بد دهان باشند.
عارضه های دهان، بینــی و گلو. عفونت یا التهــاب در بینی، گلو یا 

سینوس ها می تواند باعث بوی بد دهان شود.
بیماری ها. برخی از سرطان ها، نارســایی کبد و سایر بیماری های 
متابولیکی به دلیل مخلــوط خاصی از مواد شــیمیایی که تولید 
می کنند، می توانند باعث بوی بد دهان شــوند. ریفلاکس معده ای 
مروی می تواند به دلیل رفلاکس منظم اسیدهای معده باعث بوی 

بد دهان شود.
درمان های خانگی

بهداشت دهان و دندان علت اصلی مشکلات دهان و دندان است.
از دیگر تغییرات سبک زندگی و درمان های خانگی برای بوی بد دهان 

می توان به موارد زیر اشاره کرد:
مسواک زدن دندان. حداقل دو بار در روز مسواک بزنید، ترجیحاً بعد 

از هر وعده غذایی.
نخ دندان. نخ دندان باعث کاهش تجمــع ذرات غذا و پلاک در بین 

دندان ها می شود.
مسواک تنها حدود ۶۰ درصد از سطح دندان را تمیز می کند.

مسواک زدن زبان. باکتریها، غذا و سلولهای مرده معمولاً روی زبان 
ایجاد می شوند، خصوصاً در افراد ســیگاری یا کسانی که دهانشان 

خشک است. مسواک زدن روی زبان گاهی می تواند مفید باشد.
دهان نباید خشک باشد. زیاد آب بنوشید. آدامس جویدن، ترجیحاً 
بدون قند، می تواند به تحریــک تولید بزاق کمک کند. اگر دهان به 
طور مداوم خشک باشد، پزشک ممکن است دارویی برای تحریک 

جریان بزاق تجویز کند.
رژیم غذایی. از مصرف پیاز، سیر، و غذاهای پرادویه خودداری کنید.

در صورتی که علیرغم انجام این روش ها، بوی بد دهان همچنان ادامه 
داشته باشد، برای بررسی سایر دلایل باید به پزشک مراجعه کنید.

www.medicalnewstoday.com

هر آنچه باید در مورد بوی بد دهان بدانید

پریسا جمدی
مترجم

امکان انجام تست سریع کرونا در مطب  ها

معاون فنی و نظارت سازمان نظام پزشکی کشور از ایجاد امکان 
انجام تست رپید کرونا در مطب های پزشکی خبر داد و گفت: بر 
این اساس با درخواست خود بیمار این امکان را فراهم کردیم که 

بتوانند در مطب ها تست رپید کرونا را انجام دهند.
محمــد جهانگیری درباره انجام تســت کرونــا در مطب های 
پزشکی، گفت: اقدامی که در این زمینه انجام دادیم، در جهت 
تشخیص زودرس بوده اســت. به طوری که امکان انجام تست 
فقط در مراکز بهداشتی نباشــد و دسترسی بیشتری به تست 

اتفاق افتد. بر این اســاس با تمهیداتی که انجام دادیم، قیمت 
تمام شده هر تســت را احصاء کردیم، تخفیفی هم روی آن از 
سوی شرکت ها گذاشته شــده و آن را به مطب هایی که بیمار 

می پذیرند داده ایم.
وی با بیان اینکه تســت موجود در مطب های پزشکی، تست 
رپید است، افزود: در تست رپید پاســخ مثبت ارزشمند است. 
به ویژه خوب است که این تست در افرادی که  در معرض کرونا 
بوده اند، انجام شود. در حال حاضر تســت رپید در شبکه های 
بهداشــت، پایانه ها و مرزها انجام می شود. حال خوب است که 
وقتی افراد به بیمارستان ها و به ویژه مطب ها مراجعه می کنند، 
نیز دغدغه ای نداشته باشند. بنابراین این امکان را فراهم کردیم 
که در صورت درخواســت خود بیماران،  بتوانند تست رپید را 
در مطب ها انجام دهند. در این صورت دیگر بیمار برای انجام 
تست به جای دیگری ارجاع نمی شــود و فرآیند انجام تست و 
پاسخ دهی هم  ۱۵ دقیقه طول می کشد.جهانگیری ادامه داد: 
بنابراین هماهنگی هایی را به وجود آوردیم که امکان انجام رپید 
تست کرونا در مطب ها طبق پروتکلی که سازمان نظام پزشکی 
با معاونت بهداشتی وزارت بهداشــت و با تایید معاونت درمان 
داشته، فراهم شــود. بنابراین در مطب های رسمی این اقدام 

انجام می شود. آموزش های لازم هم به پزشکان ارائه شده و در 
عین حال تعرفه آن را هم مشخص کردیم که کمتر از تعرفه آزاد 
است و از شرکت ها تخفیف گرفته شــد و ۳۰ تا ۴۰ درصد زیر 

قیمت تعرفه آزاد است.
عوارض طبیعی و غیرطبیعی بعد از تزریق واکسن

وی تاکید کرد: ابتدا ما در نظام پزشــکی پیشــنهاد دادیم که 
انجام این تست در مطب ها رایگان باشد و اعلام کردیم که اگر 
کیت ها را به صورت رایگان به ما دهند، ما هم رایگان انجام می 
دهیم، اما امکان پذیر نشد. بر این اساس اکنون قیمت انجام هر 
تست در مطب ها حدود ۶۰ هزار تومان برآورد شده است. یعنی 
هر بیماری که تمایل داشته باشــد، با پرداخت ۶۰ هزار تومان 

می توانند در مطب ها تست رپید کرونا را انجام دهند.
وی گفت: ما این امکان را فراهم کردیم، اما مطب ها اگر خودشان 
داوطلب باشــند، می توانند نســبت به انجام تست رپید کرونا 
برای بیمارانی که تمایل به انجام آن دارنــد، اقدام کنند. البته 
اقدامی اجتماعی است که به ویژه در این دوره گذاری که باید با 
واکسیناسیون به تدریج ایمنی ایجاد شود، مناسب است. به هر 
حال به نظر می رســد که تا پایان امسال به یک واکسیناسیون 

کامل نخواهیم رسید و باید چنین اقداماتی را انجام دهیم.
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The Communications and 
Information Technology (ICT) 
of the Municipality of Tehran 
revealed the organizing the 4th 
International ‘Smart Tehran 
Congress’ with the motto 
of ‘Digital Transformation, 
Digital Services’ on July 5-6.
The Fourth International 
‘Smart Tehran Congress’ 
with the motto of “Digital 
Transformation, Digital 
Services" will be held with a 
focus on smart cities during 
coronavirus and post-
coronavirus pandemic 

virtually.It should be noted that 
this international event will 
kick off on July 5 virtually due 
to the spread of coronavirus, 
COVID-19, in order to 
observe health protocols and 
guidelines.This international 
event will include lectures to 
be delivered by senior figures 
and managers, specialized 
meetings, tutorial workshops 
along with performing other 
programs on relevant issues 
and would be available online 
through the website ‘Smart 
Tehran Center’.

Production 
of 32 major 
industrial, 
mining products 
rises in a month
Iran transfers 
oil from pipeline 
skirting troubled 
strait
Iran transfers 
oil from pipeline 
skirting troubled 
strait
Iran started its first 
transfer of crude 
oil via its strategic 
Goreh-Jask pipeline, 
allowing the country 
to bypass the Strait of 
Hormuz.
The oil passed 
through the 
pipeline’s second 
pump house and 
reached a facility 
near the port of Jask.
Earlier this month 
the state-run 
National Iranian Oil 
Co. said it had started 
injecting crude into 
the pipeline and that 
oil shipments from 
the Jask region on 
the Gulf of Oman 
coast will start next 
month, adding that 
the 1,000-kilometer 
(620-mile) conduit 
will be officially 
opened by President 
Hassan Rouhani in 
the near future.
Most of Iran’s energy 
exports currently 
pass through the 
Strait of Hormuz, a 
narrow shipping 
channel on the 
Persian Gulf that 
was plunged into 
crisis after former 
President Donald 
Trump abandoned 
the 2015 nuclear 
deal and reinforced 
sanctions on Iran’s 
oil sector and wider 
economy.
Oil markets are 
closely watching 
talks between Iran 
and world powers 
to revive that accord 
and remove a raft 
of U.S. sanctions 
from the Islamic 
Republic’s energy 
sector and wider 
economy, helping it 
reinstate millions of 
barrels of exports.
Earlier this month 
Rouhani said 
negotiators had 
already accepted 
that sanctions on 
Iran’s oil, shipping, 
insurance and 
banking industries 
will be lifted, 
triggering a drop in 
oil prices.
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Iranian energy 
ministry hails 
water coop. with 
Azerbaijan
TEHRAN, May 
31 (MNA) – Iran 
and Azerbaijan 

have had constructive 
interactions in operating 
the Aras Dam since its 
inauguration, Deputy 
Energy Minister Qassem 
Taqizadeh Khamesi said.
Speaking at a ceremony 
to celebrate the 50th 
anniversary of water 
cooperation between 
Iran and Azerbaijan on 
the joint operation of Aras 
and Mill-Moghan dams, 
he said: “Undoubtedly, 
relying on the 
experiences of experts 

and specialists of the two 
countries in the field of 
technical cooperation 
between Iran and 
Azerbaijan, more can be 
done regarding dams and 
hydropower plants built 
on Aras River”.
Also the managing 
director of Iran Water 
Resources Management 
Company, Taqizadeh 
Khamesi said: “In the past 

50 years, experts from the 
two countries have had 
constructive interactions 
in the operation of the 
Aras Dam, which have 
helped ease the regional 
water tensions and 
drought”.
He praised the efforts 
of the Iran-Azerbaijan 
Joint Water and Energy 
Commission, saying that 
the collaboration on the 

use of the Aras River is 
a turning point in the 
cooperation between 
Iran and Azerbaijan in the 
joint use of border water 
resources.
The ceremony was held 
today, Monday, in the 
presence of the Iranian 
Energy Minister and the 
Prime Minister of the 
Nakhchivan Autonomous 
Republic.

Monthly steel products 
export up 215% year on year
Economy
 Iran’s export of steel products increased 215 percent 
during the first month of the current Iranian calendar 
year (March 21-April 21), as compared to the same 
period of time in the past year.
As reported by the Industry, Mining, and Trade 
Ministry, 265,000 tons of steel products were 
exported during the mentioned month of this year, 
while the figure was 84,000 tons in the first month of 
the previous year.
In early May, the ministry issued a three-month 
waiver for some approved steel production units 
to be able to export steel products especially long 
sections.
The Industry Ministry had restricted the exports of 
steel products and obliged all steel producers to offer 
their products at Iran Mercantile Exchange (IME).
Iran’s export of steel during the previous Iranian 
calendar year 1399 (ended on March 20) declined 
13.1 percent compared to the figure for the preceding 
year, data released by the Iranian Steel Producers 
Association (ISPA) showed.
Based on the mentioned data, over 2.839 million tons 
of steel products were exported in the mentioned 
year, registering an 18-percent decline year on year.
As ISPA data indicated, the exports of steel products, 
intermediate steel, and sponge iron all declined 
last year, and despite significant output growth and 
the demand decline in the domestic construction 
sector, the exports of the mentioned products did not 
increase due to the pandemic.
Iran is currently the tenth largest steelmaker in the 
world and is estimated to climb to seventh place by 
the Iranian calendar year 1404 (March 2025).
According to the latest data released by the World 
Steel Association (WSA), Iran was ranked the world’s 
tenth-largest steel producer in the first three-month 
of 2021.According to the WSA’s data, Iran produced 
7.5 million tons of crude steel in Q1 2021, registering 
a 10.7 percent growth compared to the same period 
in 2020.The Islamic Republic’s steel output stood at 
2.6 million tons in March, indicating a 10.7 percent 
rise year on year.The Iranian Steel industry has been 
constantly developing over the past years against all 
the pressures and obstacles created by outside forces 
like the U.S. sanctions and the coronavirus outbreak 
that has severely affected the performance of the 
world’s top producers.

Iran produces one million 
doses of COV-Iran Barekat 
vaccine
The managing director of COV-Iran Barekat vaccine 
research group said on Sunday that one million doses 
of COV-Iran Barekat vaccines were produced, which 
will be delivered to Ministry of Health.
Hassan Jalili said production of the vaccine will 
increase to three million doses during the current 
Iranian calendar year (starting on March 20).
The figure will increase to 18 million doses soon.
Earlier, the official in charge of COV-Iran Barekat 
COVID-19 vaccine project said that the first industrial 
production line for the domestically-developed 
vaccine was launched with a capacity to produce 
theree million doses a month.
Mass production of the vaccine would start as soon as 
the results of the third clinical test of the vaccine are 
confirmed by the Health Ministry, he added.
Public vaccination with COV-Iran Barekat is going to 
start in mid-June after clinical results are confirmed, 
Mazhari noted.
COV-Iran Barekat coronavirus vaccine was 
developed by Execution of Imam Khomeini's Order 
organization.

Iran, Iraq Reach Agreements on Customs 
Affairs, Joint Investment
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Industrial sector 
should use stock 
market capacities for 
funding projects: SEO 
head
 

Head of Iran’s Securities and Exchange 
Organization (SEO) has said the stock 
market is the most important source of 
capital for development projects and 
the industrial sector should use this 
market’s capacities for funding their 
projects.
Speaking in the SEO’s second industry 
expert desk on Sunday, Mohammad-Ali 
Dehqan Dehnavi said: “In recent years, 
the capital market has found a special 

place in the country’s economy due to 
the large presence of shareholders. The 
significance of the capital market is such 
that today even in political issues, such 
as presidential election, a large volume 
of content is related to the stock market, 
and this shows the important position of 
this market in the country.”
SEO has started a program for 
establishing industry expert desks 
in which the challenges, issues, and 
needs of various industrial sectors are 
discussed separately and solutions are 
presented to overcome them.
The first desk of the SEO, held in mid-
May, was focused on the refining 
industry, while the second desk has been 
dedicated to the mining industry with 
a special focus on cement production 
units.
Speaking in this meeting, Dehnavi 
pointed to the goals of establishing the 
mentioned desks, saying: “This desk has 
a consulting role in the first step and will 
examine various issues, challenges, and 
problems of various industries through 
the interaction of different elements of 
the capital market and industry.”

These desks can be attended by all 
producers, relevant associations, 
scientific and research bodies, and 
financial institutions, he stressed.
“The opinions of policy-making 
institutions such as the Ministry of 
Industry, Mining and Trade, the Research 
Center of the Iranian Parliament, and 
members of parliament can also be used 
in these meetings,” the official added.
The meetings should lead to the 
preparation and formulation of 
specific solutions to solve problems 
and to determine what laws and 
regulations are needed to address the 
existing challenges, so that ultimately, 
by addressing these challenges 
and consequently the growth and 
development of the industry, the capital 
market could also benefit, Dehnavi 
stated.Earlier on May 17, the official 
had mentioned forming expert desks 
as a productive way for discussing and 
resolving the issues of various industrial 
sectors and noted that SEO is seeking 
to establish expert desks for all the 
industrial sectors active in the stock 
market.

Another issue 
agreed upon in 
the meetings 
was the 
expansion of the 
capacity for the 
transportation of 
rail passengers 
and cargo 
between the two 
neighbors.

4th Intl. ‘Smart Tehran Congress’ to 
be held virtually

Ministerial delegations from Iran and Iraq 
agreed on plans to promote cooperation 
on customs affairs, pave the way for joint 
investment, and expand the capacity for 
transportation between the two neighboring 
counrties.



He made the remarks 
on Monday in his 
meeting with Shahin 
Mustafayev, Deputy 
Prime Minister 
of Azerbaijan.
During the meeting, 

the two sides reviewed 
the implementation of 
agreements between the two 
countries, ways to strengthen 
the level of Tehran-Baku 
relations and cooperation 
between Tehran and Baku 
in line with safeguarding 
interests of the two nations 
as well as accelerating the 
operationalization of joint 
projects in the fields of energy 
and transportation.

Iranian President’s Chief of Staff 
described historical, cultural 
and ethnic commonalities as 
the common capital and driving 
force of relations between 
Islamic Republic of Iran and 
Republic of Azerbaijan and 
stated, “Today, the relations 
between the two countries 
have been raised to a strategic 
level with the will of the two 
countries' presidents."Islamic 

Republic of Iran has stood by 
the government and people 
of the Republic of Azerbaijan 
in all sensitive situations and 
at different times, and strong 
relations have been established 
between the two countries and 
two nations in all areas, Vaezi 
emphasized.
Azeri Deputy Prime Minister, 
for his turn, pointed out that 
strengthening bilateral ties 

between Iran and Azerbaijan 
has been put strengthening 
relations with the Islamic 
Republic of Iran is a priority in 
his country's foreign policy.
The level of relations between 
the two countries has been 
at the highest level in recent 
years, he said, adding, “I this 
regard, the political will of the 
two presidents have been very 
effective.”

Houthi slams ‘weak’ UN 
response to Yemen’s 
humanitarian crisis
The leader of Yemen’s Ansarullah movement has 
decried the United Nations’ “weak” response to 
the Saudi-led blockade imposed on Yemen, which 
is grappling with the world's worst humanitarian 
crisis.
During a meeting with UN Special Envoy to Yemen 
Martin Griffiths in Sana'a on Sunday, Abdul-Malik 
Badreddin al-Houthi referred to the UN’s reaction 
to the Saudi siege which blocks the entry of food, 
medicine and petroleum products, criticizing the 
UN for turning a bling eye to the blackmailing of 
the Yemenis.
Houthi emphasized the right of the Yemeni people 
to oil derivatives, medical supplies and foodstuffs, 
“whatever the circumstances might be”.
“The blockade is a collective punishment and a 
procedure that violates international decisions 
and humanitarian norms and contradicts all 
laws.”
He also decried attempts to link the humanitarian 
issue to political and military files “as an explicit 
confiscation” of the basic rights of the Yemeni 
people, stressing that it is an “unacceptable” 
equation.
Houthi also urged the UN to take action to allow 
access to basic needs for the Yemenis, stressing 
that addressing the humanitarian issue is “the 
actual entrance to all files”.
He said if the Saudi-led coalition thinks that its 
siege on Yemen would strengthen its position, 
“then it is delusional”, noting that the ongoing 
blockade reveals the kingdom's true intentions 
and proves that it doesn’t want peace.
Saudi Arabia and a number of its regional allies 
-- including the United Arab Emirates (UAE) 
-- launched a brutal war against Yemen in 
March 2015. The war was launched to eliminate 
Ansarullah and restore the former regime of Abd 
Rabbuh Mansur Hadi to power in Yemen.
Yemeni armed forces and allied Popular 
Committees have, however, gone from strength 
to strength against the Saudi-led invaders, and left 
Riyadh and its allies bogged down in the country.
The Saudi-led military aggression has left 
hundreds of thousands of Yemenis dead, and 
displaced millions of people.
The Saudi war has also taken a heavy toll on the 
country’s infrastructure, destroying hospitals, 
schools, and factories.
The UN says more than 24 million Yemenis are 
in dire need of humanitarian aid, including 10 
million suffering from extreme levels of hunger. 
The world body also refers to the situation in 
Yemen as the world's worst humanitarian crisis.

Iran-Azerbaijan relations upgraded to 
strategic level: Vaezi

 Iranian President’s Chief of Staff Mahmoud 
Vaezi said the amicable relations between 
Islamic Republic of Iran and Republic of 
Azerbaijan have been upgraded to the 
strategic level in all dimensions.
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Gazan factories resumed producing thousands of 
missiles
A senior Hamas official said factories in the Gaza Strip have resumed their mission to 
produce thousands of missiles.
Fathi Hammad, a Hamas Political Bureau member said on Sunday that the Palestinian 
Resistance has resumed producing thousands of missiles in their factories and 
workshops so as to stop Netanyahu’s aggression in Al-Quds and Tel Aviv.
The option of war against Israel and its discriminatory measures against the 
Palestinians is still on the table, Hamas leader Yahya Sinwar in Gaza also stressed 
today, adding, “But the Palestinians are not looking for war because war has heavy 
costs.”
"But this war will continue forever because Israel regime is occupying our lands and 
displacing our people and continuing to kill them", he added.

UAE Embassy in Tel Aviv officially opened
Abu Dhabi officially opened its embassy in Tel Aviv as the UAE flag was hoisted next to the Zionist 
flag in the embassy building.The Abu Dhabi Embassy in Tel Aviv officially opened on Sunday, Yedioth 
Ahronoth reported. The UAE embassy is located in the Tel Aviv Stock Exchange building, which also 
hosts several Israeli technology companies.Mohamed Al Khaja as the first and current United Arab 
Emirates ambassador to Tel Aviv has been stationed in the occupied territories since March 1, 2021. 
He had gone to Abu Dhabi during the recent Israeli conflict with the Palestinian Resistance and was 
absent for several days in Tel Aviv, which was one of the targets of Palestinian attacks.His wife and 
children are still in the UAE but are scheduled to move to occupied Palestine soon.
According to the report, Al Khaja who had previously met with several Zionist ministers also met 
on Sunday with the Zionist regime's Minister of Education Yoav Galant.The UAE is one of the Arab 
countries that established formal relations with the Zionist regime, despite the opposition of the 
public opinion of the Arab world and the violation of the rights of the Palestinians.

“Today, the 
relations between 
the two countries 
have been raised 
to a strategic level 
with the will of 
the two countries' 
presidents."
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Bigger Victories 
for Resistance 
Lie Ahead: 
IRGC General
The commander of 
the Islamic Revolution 
Guards Corps (IRGC) 
Aerospace Force warned 
the Zionist regime 
and the US that they 
will face far-reaching 
defeats as the resistance 
front’s victories are not 
confined to the region.
In comments at 
a ceremony held 
on Saturday in 
commemoration of the 
late deputy commander 
of the IRGC Quds Force, 
Brigadier General Amir 
Ali Hajizadeh reminded 
the global arrogance and 
the Zionist regime that 
their successive defeats 
are not confined to the 
Palestinian occupied 
territories, Lebanon, 
Syria, Iran, Iraq or 
Yemen.
“They must pack up and 
leave” the region, the 
commander warned the 
US and Israel.
Highlighting the 
Palestinian resistance’s 
victory over the Zionist 
regime in the recent 
12-day war, he said 
Palestine’s ardent 
resistance was a 
testimony of power.
“The capability of 
resistance should be 
heard from the enemies. 
We heard what the 
American CENTCOM 
commander said. They 
admitted that Iran has 
overpowered them with 
air superiority, and even 
military superiority,” 
General Hajizadeh 
stated.
He went on to say that the 
downfall of the Zionist 
regime will result in 
the dissolution of the 
US, stressing that big 
victories and success 
for the resistance still lie 
ahead.
The Israeli aggression 
on Gaza, which began 
on May 10, killed at 
least 243 Palestinians 
and wounded more 
than 1,900 others. 
The aggression had 
started after weeks of 
Israeli harassment 
of Palestinians in 
Jerusalem al-Quds 
and attempts to steal 
Palestinian lands 
in the Sheikh Jarrah 
neighborhood of the city.
The Zionist regime 
announced a unilateral 
ceasefire on May 21, 
which was accepted 
by the Palestinian 
resistance groups in 
Gaza with Egyptian 
mediation.
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Michael Flynn 
calls for millitary 
coup in US
 Trump’s former national 
security adviser Michael 
Flynn has called for a 
Burmese-style coup in the US.
“It should happen,” Donald 
Trump’s former national 
security adviser said in a 
startling statement at a 

QAnon conference, Huffpost 
reported.
The Burmese military 
violently took control of 
the country from its civilian 
government in late January, 
arrested Aung San Suu Kyi 
and high-ranking party 
members, and killed more 
than 700 protesters earlier 
this month. The army 
justified its action by citing 
“electoral fraud”.

Flynn presented his grim 
vision of a military coup and 
dictatorship in the United 
States in response to a 
question from the conference 
audience.
“I want to know why what 
happened in Myanmar 
cannot happen here? An 
unidentified member of the 
public asked Flynn, though 
he pronounced the nation as 
“Minnimar.”

“No reason,” Flynn replied 
to wild cries of approval. “It 
should happen.”
This isn’t the first time Flynn 
has called for a military 
takeover of a democratically 
elected government. He 
retweeted a message in 
December following Trump’s 
election defeat that called 
on the president to declare 
martial law and maintain the 
White House by force.

Iran Warns 
against 
‘Miscalculations’ 
after Reports 
about Venezuela-
Bound Warships
 Iran is entitled to freedom of 
navigation in international 
waters, the Foreign Ministry’s 

spokesman said after media 
reports about two Iranian 
warships whose final 
destination may be Venezuela, 
cautioning that everybody 
should avoid miscalculations 
in dealing with Iran.Asked 
about a report that the US 
has been monitoring two 
Iranian military vessels whose 
ultimate destination may be 

Venezuela, Saeed Khatibzadeh 
told reporters on Monday, 
“Iran has constant presence 
in international waters, is 
entitled to this right on the 
basis of international law, and 
can be present in international 
waters.”“No country can 
violate such a right” of Iran to 
free navigation in high seas, he 
underlined.“I warn that nobody 

should make a miscalculation. 
Those who live in glass houses 
must be cautious,” Khatibzadeh 
added.His comments came 
after The Politico quoted three 
unnamed people as saying 
that the US national security 
community is monitoring two 
Iranian naval vessels whose 
ultimate destination may be 
Venezuela.

Iran's Foreign Ministry Spokesman said that negotiations 
in Vienna have made good and significant progress, but 
key issues remain.
Speaking in his weekly press conference on Monday, 
Saeed Khatibzadeh answered questions on a wide range 
of topics.
Good progress made in Vienna talks, but key issues remain
Answering a question about the latest remark of 
Russia's Permanent Representative to International 
Organizations in Vienna Ulyanov on the JCPOA talks 
in Vienna, Khatibzadeh said, "I have already stated the 
position of the Islamic Republic of Iran. We conduct the 
negotiations and discussions in Vienna with the necessary 
care and obsession. Each round of the talks could have 
been the last round, but because some issues remain, that 
round has been moved to the next round."
"If the remaining key issues are resolved, it could be the 
last round, but if it is not, it will continue," he added.
"The Vienna talks have made good and significant 
progress in all three working groups, but key issues 
remain. These issues must also be addressed carefully," 
the spokesman highlighted.

Iranian diplomat went on to say, "All US sanctions must be 
lifted and verification should be done. This verification 
will take place in the formulas discussed in Vienna, and 
then Iran will reverse its compensatory measures."
No country can violate Iran's right in international waters
He also spoke about the news that two Iranian ships were 
heading to Venezuela and the US threat in this regard, 
Khatibzadeh said, "Iran is always present in international 
waters and has this right based on international law. No 
country can violate this right."
He also warned over any threats, saying, "I warn that no 
one should make miscalculations. Those who sit in glass 
houses should be careful."
US purchased no oil from Iran since Clinton era
"No oil has been purchased from Iran since the Clinton 
era. Maybe they mean something else that I do not have 
details about it right now and I can not comment on," the 
FM spokesman noted. 
There is no deadlock in Vienna talks
"There is no deadlock in the Vienna talks, and the talks 
have reached key points, and key issues need to be 
decided, and this requires its own care, obsession and 

t i m e ," 
said the senior Iranian 

diplomat about the talks in Vienna.
"We do not allow the talks to erode, nor do we rush. Our 
criterion is to ensure the highest interests of the people 
and the Establishment," he added, saying, "The United 
States must decide whether to continue Trump's failed 
legacy or return to its commitments under the JCPOA and 
if that happens, Iran's response is the full implementation 
of the JCPOA.""The JCPOA is what is written, neither more 
nor less," Khatibzadeh stressed.
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Iran’s Top Banker Replaced after Presidential 
Nomination
The Iranian cabinet laid the Central Bank Governor Abdolnasser 
Hemmati off after he decided to run for president and focused his 
attention on the campaign for the June 18 election.
Citing Hemmati’s involvement in the electoral campaign that has 
“prevented his sufficient presence in the Central Bank and fulfillment of 
the serious duties and responsibilities in the sensitive areas relating to money a n d 
currency”, the cabinet of ministers on Sunday discharged him from the post.Akbar Komeijnai, 
the deputy of Hemmati, has been appointed as the new CBI governor.Hemmati is one of the 
seven candidates running for president.

Tajikistan Interior 
Minister has left his 
country for Tehran, so 
as to hold talks with 
senior Iranian officials 
on different topics.
Heading a high-ranking 
delegation, Tajikistan 
Interior Minister Major 
General Ramadan 
Rahimzadeh departed 
for Tehran.
Rahimzadeh is 
scheduled to discuss 
some topic over 
bilateral cooperation 
on security, the fight 
against terrorism and 
extremism, as well as 
other business issues 
with Iranian officials.
Also, during this formal 
tour, a number of 
relevant documents are 
to be signed between 
Iran and Tajikistan.
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The data also showed increases in the 
overall number of gun buyers and the total 
number of gun owners in the US, The Hill 
reported.
Of the first-time buyers recorded in 2020, 
half were women, a fifth were Black and a 
fifth were Hispanic, according to The New 
York Times, which reported on the new 
data.
Last year's first-time buyers were less likely 
than usual to be male and white, the Times 
noted.
The newspaper did note, however, 
that first-time buyers accounted for 
approximately 20 percent of gun sales in 
2019, signaling that the pandemic did not 
kick off the trend.
The data showed 39 percent of American 
households owned guns in 2020, which was 
up from 32 percent from 2016, according to 
the General Social Survey, a public opinion 
poll managed by a research center at the 
University of Chicago, cited by the Times.
The Northeastern and Harvard data also 
found that around 6.5 percent of American 
adults purchased guns in 2020, which 
equated to about 17 million people.

Those numbers, according to the Times, are 
up from 5.3 percent in 2019.
The debate surrounding firearms and gun 
control legislation has again become a top 
priority in recent weeks, following a surge 
in mass shootings nationwide as states 
began relaxing COVID-19 restrictions.
According to the Gun Violence Archive, 67 
mass shootings have taken place in May of 
this year.
The most recent occurred early Sunday 
morning when a gunman opened fire in 
Miami, killing two people and injuring 20 
others.
Last week, nine people were killed in a 
shooting at a rail yard in San Jose, Calif. The 
shooter was also reported dead.
US President Joe Biden following the 
incident in San Jose said he has “the solemn 
duty of yet again” of ordering the flag to be 
lowered to half-staff to honor the lives lost 
in the shooting, just weeks after having to do 
so for mass shootings in Atlanta, Colorado, 
South Carolina and Indianapolis.
“Enough,” he wrote in a statement.
The president called on Congress to “take 
immediate action and heed the call of 
the American people, including the vast 
majority of gun owners, to help end this 
epidemic of gun violence in America.”
The House in March passed two pieces 
of legislation aimed at strengthening 
background checks on firearm sales and 
transfers.
The two bills now await a vote in the Senate.

Danish public broadcaster Danmarks 
Radio (DR) said the US National Security 
Agency (NSA) had eavesdropped on 
Danish internet cables to spy on top 
politicians and high-ranking officials in 
Germany, Sweden, Norway and France.
The NSA had taken advantage of 
a surveillance collaboration with 
Denmark's military intelligence unit FE 
to do so, it said.
Denmark's defense ministry has not 
responded to AFP's requests for a 
comment.
Defense Minister Trine Bramsen, who 
took over the defense portfolio in June 
2019, was informed of the spying in 
August 2020, according to DR.
She told the broadcaster that "systematic 
eavesdropping of close allies is 
unacceptable."
It was not clear whether Denmark 
authorized the US to use its surveillance 
system to spy on its neighbors.
DR revealed the information following 
an investigation it led together with 
Swedish broadcaster SVT, Norway's NRK, 
Germany's NDR, WDR and Suddeutsche 
Zeitung, and France's Le Monde.
German Chancellor Angela Merkel, 
then-foreign minister Frank-Walter 

Steinmeier and then-opposition leader 
Peer Steinbruck were among those the 
NSA had spied on, DR said.
The NSA was able to access SMS text 
messages, telephone calls, and internet 
traffic including searches, chats and 
messaging services, DR said.
The spying was detailed in a secret, 
internal FE working group report 
codenamed "Operation Dunhammer" 
and presented to FE top management in 
May 2015, DR said.
DR said its information came from 
nine different sources who had access 
to classified FE information, and said 
their revelations were independently 
confirmed by several sources.
Neither the FE nor its director at the time, 
Lars Findsen, commented immediately on 
the revelations.
The US spying, if confirmed, was going 
on during and after the 2013 Snowden 
affair, which erupted when former NSA 
contractor Edward Snowden revealed 
thousands of classified documents 
exposing the vast US surveillance put 
in place after the September 11, 2001 
attacks.
Among other things, that documents 
showed the US government was spying 
on its own citizens and carrying out 
widespread tapping worldwide, including 
of Chancellor Angela Merkel's mobile 
phone.In November 2020, DR reported 
that the US had used the Danish cables 
to spy on Danish and European defense 
industries from 2012 to 2015.

One-Fifth of Americans Who Bought Guns 
Last Year Were First-Time Buyers: Report

Denmark Helped US Spy on Merkel, 
European Allies, Says Report
The US spied on top politicians in Europe, including 
German Chancellor Angela Merkel, from 2012 to 2014 
with the help of Danish intelligence, Danish and European 
media reported on Sunday.

Approximately one-fifth of Americans who purchased 
guns last year were first-time buyers, according to new 
preliminary data from Northeastern University and the 
Harvard Injury Control Research Center.

One protester, 
who would give 
his name only 
as Paul, from 
Bedfordshire, 
said he was 
taking part 
because he was 
scared about 
where the 
unprecedented 
crackdown on 
civil liberties 
under the 
pretext of 
fighting the 
pandemic would 
lead.

When it comes 
to Matt Hancock, 
%44 think that the 
health secretary 
should resign, 
compared with 
%30 who think he 
should stay.

Deputy PM of 
Azerbaijan in Tehran 
to meet with Iranian 
officials
Deputy Prime Minister of 
Azerbaijan has traveled to Tehran 
and met with Chief of staff of the 

Iranian president Mahmoud 
Vaezi, Oil Minister Bijan Namdar 
Zangeneh and Minister of 
Roads and Urban Development 
Mohammad Eslami.
Following the recent visit of Iranian 
Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif to Baku and meeting 
with Azerbaijani President, deputy 

Prime Minister of Azerbaijan 
Shahin Mustafayev has traveled 
to Tehran at the head of a high-
ranking delegation.
During the visit, Shahin Mustafayev 
met with some of Iranian officials 
including Mahmoud Vaezi, 
Bijan Namdar Zangeneh and 
Mohammad Eslami.

North Korea Slams End 
to US Guidelines Limiting 
South Korea Missile Range
– North Korea's state media on Monday 
criticized the recent termination of 
a pact between the United States 
and South Korea that capped 
the development of South Korea's 
ballistic missiles, calling it a sign of 
Washington's "shameful double-
dealing."South Korean President Moon 

Jae-in announced the abolishment of 
the joint missile guidelines that had 
limited the country's development 
of ballistic missiles to a range of 800 
km (500 miles) after his first summit 
with US President Joe Biden earlier 
this month.
North Korea's official KCNA news 
agency carried an article by Kim 
Myong Chol, who it described as an 
"international affairs critic," to accuse 
the United States of applying a double 

standard as it sought to ban Pyongyang 
from developing ballistic missiles.
The United States is "engrossed in 
confrontation despite its lip-service to 
dialogue," Kim said. "The termination 
step is a stark reminder of the US 
hostile policy toward the DPRK and 
its shameful double-dealing", Reuters 
reported.
The Democratic People's Republic of 
Korea (DPRK) is North Korea's official 
name.



اینکشورهابازارفرشایرانراتهدیدمیکنند
عضو سابق اتاق بازرگانی ایران می گوید با توجه به مشکلاتی که در عرصه تولید فرش ایرانی وجود داشته، بخش 

مهمی از این بازار از سوی کشورهای خارجی تهدید می شود.
مهدی علیپور اظهار کرد: بر خلاف بازارهایی مانند نفت که در آن رقابت وجود دارد و امکان جابجایی بازارها از 
سوی رقبا همواره فعال است، بازاری مانند فرش ایرانی، یک بازار خاص و منحصر به فرد است. برند فرش ایرانی 

در سراسر جهان شناخته شده و برای دورانی طولانی هیچ کشوری از نظر نوع محصول و کیفیت اساسا در این بازار 
حضور نداشته که بخواهد با ایران رقابت کند.

به گفته وی، با وجود آنکه تحریم ها در حوزه صادرات مانع بزرگی به حساب می آیند و بازار فرش ایرانی نیز از این قاعده 
مستثنی نیست اما در سال های اخیر عامل دیگری وضعیت بازار را بر هم ریخته و صادرات فرش ایران را با تهدید مواجه کرده که 

نسبت به تحریم ها خطرناک تر است.
این فعال اقتصادی با بیان اینکه بازار فرش ایران با خطر قاچاق پشم مواجه است، توضیح داد: با توجه به کاهش تقاضا برای خرید و مشکلاتی که در 
بازار ایران وجود داشته از یک سو و قیمت بالایی که دلال های پشم گوسفندی به دامداران و عشایر ارائه می کنند از سوی دیگر، بخش مهمی از پشم 

گوسفندان ایرانی که مبنای اصلی تولید فرش است به کشورهای منطقه قاچاق شده و در اختیار همسایگان قرار گرفته است.

امکانلغوفروشسهامعدالتبرایمشمولان
در حالی که حدود یکسال از آزاد سازی سهام عدالت گذشته است، بسیاری از سهامداران از فروش نرفتن سهام 
عدالت خود گلایه دارند. درصورتی که شرایط بازار امکان فروش سهام و واریز وجه حاصل از فروش آن را به 
کارگزاری ها نمی دهد؛ بنابراین مشمولان می توانند سفارش خود را لغو کنند. اردیبهشت ماه سال ۱۳۹۹ بود که 
فرآیند آزاد سازی سهام عدالت صورت گرفت و مشمولان می توانستند یکی از دو روش مستقیم و غیرمستقیم را 

برای مدیریت سهام خود انتخاب کنند. براین اساس، کسانی که روش مستقیم را انتخاب کردند می توانستند در 
ابتدا ۳۰ و سپس ۶۰ درصد از پرتفوی خود را از طریق بانک ها یا کارگزاری ها به فروش برسانند.

البته این تصمیمات در زمانی گرفته شد که شاخص بورس در محدوده دو میلیون واحد قرار داشت ، بنابراین فشار فروش 
در بازار وجود نداشت اما ناگهان ورق بازار برگشت که یکی از عوامل آن همین فشار فروش های سهام عدالت بود. به همین دلیل 

سهام عدالت دیگر خریدار نداشت و بسیاری از مشمولان که سهام خود را برای فروش گذاشتند، هنوز وجه خود را دریافت نکرده اند.
البته طبق آمار، سه میلیون و ۲۰۰ هزار نفر سهم خود را فروختند و بیش از حدود ۱۳ هزار میلیارد تومان هم وجه دریافت کرده اند.

در این راستا، امکان لغو کردن سفارش فروش سهام عدالت برای مشمولان وجود دارد و تا اواخر فروردین ماه حدود ۷۰۰ هزار نفر نیز سفارش فروش 
خود را لغو کردند.
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آخرین خبر درباره 
وام ضروری ۱0 
میلیون تومانی 

بازنشستگان
مدیرکل فرهنگــی و اجتماعی 
صندوق بازنشستگی کشوری از 
مشخص شــدن واجدین شرایط 
دریافــت دومیــن مرحلــه وام 
ضروری ۱۰میلیــون تومانی این 

صندوق خبر داد.
بــه گــزارش اداره کل روابــط 
عمومی و اموربین الملل صندوق 
بازنشستگی کشــوری، محمود 
مرتضایی فرد با اعــلام این خبر 
گفت: در دومین مرحله ثبت نام 
اینترنتی دریافــت وام ضروری 
۱۰میلیون تومانی، حدود ۳۲۵ 
هزار نفر درخواست خود را ثبت 
کردند که پس از بررســی های 
لازم و اولویت بنــدی های انجام 
شده، ۱۲۹ هزار و ۷۵۰نفر واجد 
شــرایط دریافت این تسهیلات 
شدند که اســامی آنها در درگاه 
خدمــات الکترونیک صندوق به 
نشــانی sabasrm.ir اعلام 
شده است.  مرتضایی فرد اظهار 
داشت: عزیزان بازنشسته و وظیفه 
بگیران تحت پوشش صندوق که 
در اردیبهشت ماه اقدام به ثبت نام 
اینترنتی کرده بودند از هم اکنون 
می توانند از طریق درگاه خدمات 
الکترونیک صندوق و با وارد کردن 
مشخصات لازم شامل شماره دفتر 
کل، شــماره ملی و شماره بانک 
صادرات از نتیجه درخواست خود 
باخبر شوند. وی همچنین اظهار 
داشــت: در این مرحله نیز مانند 
مرحله نخست، واجدین شرایط 
در شش نوبت براساس اولویت ها 
دسته بندی شــدند که هر در هر 
نوبت مبلغ وام به حســاب حدود 
۲۲ هزار نفر از واجدین شــرایط 
که براســاس اولویــت ها تعیین 
شــده اند، در بانک صادرات واریز 

خواهد شد.
 مرتضایی فرد با بیان اینکه »زمان 
پرداخت هر نوبت قطعی نیست 
و بســتگی به بانک عامل دارد« 
گفت: به طور معمول پایان هر ماه 
نسبت به پرداخت تسهیلات نوبت 

مربوطه اقدام خواهد شد.
 زمان پرداخت نخســتین نوبت 
وام ضــروری در ایــن مرحله در 
صورت تامین منابع لازم از سوی 
بانک احتمالا پایان خرداد ماه یا 
اوایل تیرماه ۱۴۰۰ است و مابقی 
نوبت هــا در ماه های پــس از آن 

پرداخت می شود.

خبرآنلاین
خـــبـــر
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بازار

آخرین نرخ لوازم خانگی خارجی و داخلی
با توقف واردات لوازم خانگی خارجی و خروج دو کمپانی ال جی و سامسونگ از کشور در ماه های گذشته قیمت 
لوازم خانگی خارجی سر به فلک کشیدئو تقاضا برای لوازم خانگی داخلی افزایش یافت. قیمت روز برخی از لوازم 

خانگی خارجی و داخلی در جدول زیر آمده است:

فرارو
گـــزارش
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 افراد برای اینکه 
منافع خود را در 
بحث استخراج 

بیت کوین افزایش 
دهند، تعداد زیادی 

از ماینرها)استخراج 
کنندگان رمزارز( را 
نصب کرده و آن ها 

را به شبکه رمزارزها 
متصل می کنند. حتی 
در برخی موارد آن ها 

اقدام به راه اندازی  
مزارع استخراج رمز 

ارز  می کنند

برخــی  اســاس  بــر 
گزارش ها، حــدودا ۴.۵ 
درصد از کل استخراج رمز 
ارز بیت کوین در جهان، 
در کشورمان ایران انجام 
می شود. از طرفی، برخی 
ارزیابی ها تخمین زده اند 
که حدودا ۱۲ میلیون ایرانی به نوعی وارد 
بازار رمز ارزها شده اند که بخشی از آن 
ها، چه به صورت قانونی و چه غیرقانونی، 
اقدام به استفاده از شــبکه برق کشور 
جهت استخراج رمز ارز بیت کوین می 

کنند.
در این راستا، مدیر عامل شرکت توانیر  
محمد حســن متولی زاده  به تازگی 
در موضع گیری گفته اســت:  در برهه 
کنونی، اســتخراج رمــز ارز در ایران، 
معادل مصرف بــرق دو میلیون خانوار 
ایرانی)یا معادل مصرف بیش از هفت 
استان کشور( انرژیِ برق مصرف می کند 
. وی در ادامه می گوید:  در شرایط فعلی، 

حدودا دو هزار مگاوات از برق کشور برای 
تولید رمز ارز استفاده می شود .

 مســائلی از این نوع سبب شــده اند 
تا همانطور که پیشــتر نیز گفته شد، 
بساری از منتقدان، انگشت اتهام در مورد 
قطعی های مکرر برق در روزهای اخیر 
را به سمت اســتفاده قابل توجهِ مراکز 
استخراج رمز ارز در کشورمان بگیرند 
و آن ها را متهمان اصلی در این رابطه 

معرفی کنند.
با این همه، نکته اساسی در این میان این 
است که اساسا مصرف قابل توجه برق 
جهت استخراج رمز ارزها و به طور خاص 
بیت کوین، نه فقط یک دغدغه در ایران، 
بلکه دغدغه ای در سطح جهانی است. در 
این راستا،  دانشگاه کمبریج بریتانیا  در 
پژوهشی اعلام کرده:  فرآیند استخراج 
رمز ارز بیت کوین)در ســطح جهان(، 
انرزی برقی به میزان ۱۲۱.۳۶ تراوات 
بر ساعت مصرف می کند . در ماه های 
اخیر، افزایش قابل توجه قیمت رمز ارزها 
مخصوصا رمز ارز بیت کوین نیز موجب 
شده تا بسیاری نسبت به فعال سازیِ  هر 
چه بیشتر ماشین های استخراج رمز ارز، 
اقدام کنند. امری که بدون تردید مصرف 
برق در راستای اســتخراج رمز ارزها را 

بیش از پیش افزایش می دهد.
بر اساس بســیاری از ارزیابی های بین 
المللی، میزان مصرف برق از سوی رمز 
ارز بیت کوین، از بسیاری از کشورهای 

جهان بیشتر است. در این راستا، دانشگاه 
کمبریج در یکی از پروژه های مطالعاتی 
خود تاکید می کند که استخراج بیت 
کوین، میزان مصرف انرژی برق بیشتر از 
کل مصرف کشور آرژانتین را می طلبد.

برای استخراج بیت کوین، کامپیوترهای 
تخصصی به شبکه رمز ارزها متصل می 
شــوند. آن ها وظیفه دارند تا معاملات 
و تبادلات میان انسان ها را که نسبت 
به ارســال و دریافت بیت کوین اقدام 
می کنند، مورد تایید قــرار دهند. این 
فرآینــد دربرگیرنده حــل معادلاتی 
خاص است که از امکان هرگونه تقلب 
جلوگیری می کند. در این فرآیند، به 
عنوان پاداش، اســتخراج کنندگان به 
صورت گهــگاه، مقادیــر کمی بیت 
کوین را به عنــوان پــاداش دریافت 
می کنند. مســاله ای که تا حد زیادی 
 شــبیه به نوعی بخت آزمایی)لاتاری(

 است.
در این راستا، افراد برای اینکه منافع خود 
را در بحث استخراج بیت کوین افزایش 
دهند، تعداد زیادی از ماینرها)استخراج 
کنندگان رمزارز( را نصب کرده و آن ها را 
به شبکه رمزارزها متصل می کنند. حتی 
در برخی موارد آن ها اقدام به راه اندازی  

مزارع استخراج رمز ارز  می کنند.
مصرف بــالای بــرق بیــت کوین تا 
حد زیــادی به ایــن دلیل اســت که 
کامپیوترهایِ اســتخراج رمــز ارزها، 

بایســتی کم و بیش به طــور مداوم 
کار کنند و یکســری از معــادلات)در 

چهارچوب رمز ارزها( را حل کنند.

    بیت کویــن  و چالشِ مصرف 
دیوانه وار برق

جدای از همه این ها، مصرف بالای انرژیِ 
برق بیت کوین)به طور خاص با توجه به 
مصرف قابل توجه سوخت های فسیلی 
که برای تولید انرژی برق مورد استفاده 
قرار می گیرند(، بســیاری از نهادهای 
مرتبط با حراســت از محیط زیست و 
مقابله با تغییرت حاد آب و هوایی را بر 
آن داشته تا در برابر این رمز ارز و توسعه و 

گسترش آن موضع گیری کنند. 
در این راستا، اخیرا  نشریه فایننشیال 

تایمز  با استناد به مطالعات بین المللی 
اعلام کرده:  بیت کوین به تنهایی قادر 
اســت درجه حرارت کره زمین را تا دو 
درجه سانتیگراد در سه دهه آتی افزایش 
دهد .  ایلان ماســک  رئیس کمپانی 
خودروســازی  تســلا  نیز که پیشتر 
حمایت هــای قابل توجهــی را از رمز 
ارز بیت موین انجام داده بود و حتی از 
فروش خودروهای شرکت خود از طریق 
ارائه رمز ارز بیت کوین خبر داده بود، به 
تازگی در موضع گیری حمایت خود را از 
این رمز ارز، به دلیل آسیب های زیست 
محیطی اســتخراج آن کنار گذاشت و 
اعلام کرد که دیگر، فروش خودروهای 
تســلا با بیت کوین انجام نمی شود و 
شرکت تســلا نیز قصد دارد کلیه بیت 

کوین های موجود خود را بفروشد.
به طور کلی، عدم طرح و برنامه مشخص 
در مورد مدیریت مصــرف انرژی برق 
در استخراج رمزارز بیت کوین و دیگر 
رمز ارزهــا، در آینــده نزدیک، چالش 
هایی ورای قطعی دوره ای برق را ایجاد 
خواهد کرد. اضافه بر این، در نظر گرفتن 
آسیب های زیســت محیطی فرآیند 
استخراج بیت کوین نیز از اهمیت قابل 
توجهی برخوردار است زیرا بی توجهی به 
این مساله، می تواند خسارت های زیادی 
را برای بشــریت، مخصوصــا در بحث 
تغییرات آب و هوایی به دنبال داشــته 
باشد و در نهایت، به تامین منافع عده ای 
 محدود به هزینه کلیت جامعه بشری

 ختم شود.

اگر بیت کوین یک کشور بود چه اتفاقی می افتاد؟ 

»بیتکوین«سیاهچالهمصرفبرق
مدتی است که شهرهای مختلف کشورمان به دلیل مصرف قابل 
توجه انرژی برق، با چالش قطعیِ دوره ای و نوبتیِ برق رو به رو 
شده اند. این مساله در نوع خود اعتراض هایی را برانگیخته است 
و عده ای معتقدند، علت اصلی کمبود برق در برهه زمانی کنونی، 
فعالیت قابل توجه ماشین های استخراج)ماینینگ( بیت کوین 
در کشورمان است که موجب شده در سال جاری، ایران بسیار 
زودتر از پیش بینی های قبلی، با چالش کمبود برق رو به رو شود.

انتخابات ۱400

رئیسی: من یک مدیر میدانی در 
همه حوزه ها هســتم و در سفر به 
اســتان ها اولین نشســت من با 
کارآفرینان و فعالان اقتصادی بود 
و درآنجا گفتم وقتی تولید مسئله 
مهم کشور و شعار سال می شود من 
به عنوان مسئول دستگاه قضایی 

نباید از آن غافل باشم.

رضایی: لازم اســت از مدیریت 
اقتصادی دولت را شــروع کنیم. 
مشکل اصلی پیشــرفت کشور و 
معیشــت مردم، نبودن سیاست 
درست و رابطه درســت دولت با 

اقتصاد ملی است.

مهرعلیزاده: برای تامین کســری 
بودجه پول چــاپ نخواهم کرد، 
اوراق مشارکت منتشر نمی کنم، 
خلق نقدینگی نخواهم کرد بلکه با 
حذف یارانه پنهان، تورم را کنترل 
خواهم کرد. باید سهم نزدیک به ۶7 
درصدی اقتصاد در دست دولت را به 

۲0 تا ۲۵ درصد برسانیم.

قاضی زاده هاشمی: سه روزه می توان 
مشکل بازار سرمایه را حل کرد و 
امیــدوارم در روزهای اول »دولت 
سلام« این بحران حاد برطرف شود. 
حتما باید اقتصاد برون گرا باشد و 
بتواند برای خــود تصمیم بگیرد و 
باید تعیین کننده شرایط اقتصادی 

بین الملل باشد.

زاکانی: اساس حرکت من برداشتن 
موانع تولید در راســتای جهش 
تولید است. می دانیم اگر کجا دست 
بگذاریم بخش عمده مشــکلات 
صنعت و کشــاورزی حل خواهد 
شــد. تیغ بانک را از گردن تولید 

برمی دارم.

همتی: هدفم این اســت که دولت 
فنی باشد و نه سیاسی یعنی اموراتی 
مانند بودجه نباید سیاسی باشد. 
اگر تشخیص مردم این باشد که من 
می توانم این برنامه ها را انجام دهم 

قطعا به من رای خواهند داد.

جلیلی: درباره طرح های کوتاه مدت؛ 
طرح وان؛ تحت عنوان واحد انرژی، 
که بر اســاس آن مردم می توانند 
سهم خودشان از انرژی نفت، بنزین 
و گاز خودشان مدیریت کنند. طرح 
دیگر ما تامین سبد غذایی برای همه 

شهروندان است.

وعده های رنگارنگ 
انتخاباتی و ایده های 

اقتصادی ۱400
کمتــر از ۲۰  روز 
تا انتخابات ۱۴۰۰ 
باقی مانده اســت، روزهایی که تبلیغات 
کاندیداها هم اوج گرفته و هریک در تلاش 
است افکارعمومی را به سمت خود جلب 
کند. برخی وعده یارانه ۴۵۰ هزار تومانی 
می دهند و برخی دیگر از وام ۵۰۰ میلیون 
تومانی حرف می زنند. یکی هم مدعی حل 
مشکلات بورس در ۳ روز. کاندیدایی دیگر 
هم از ایجاد یک میلیون شغل می گوید و ....

اما این وعده های رنگارنگ کاندیداها آیا 
واقعا عملیاتی است؟ منابع تامین چنین 
بودجه ای وجود دارد؟ آیا این شــعارها 
پوپولیستی و تنها برای جذب رأی است؟ 
و ... فارغ از این وعده های پول پاشــی در 
این بخش چند جمله کوتاه شــاخص از 
ایده های اقتتصــادی کاندیداها را برای 
شما انتخاب کرده ایم شاید با تفکرات آنها 

بیشتر آشنا شویم:

اخبار اصفهان
گــــزارش



  همکار خانم
  جهت  فروشندگی در فروشگاه کفش  کتانی

  به صورت تمام وقت و یا نیمه وقت عصر 
 18 سال تا  30 سال ، مجرد

  با حقوق عالی
آدرس   خ نظرغربی  09133884528

   تعدادی فروشنده خانم  
  ترجیحا  مجرد ،   با روابط عمومی بالا 

  درمحیطی کاملا زنانه ،   ترجیحا با سابقه 
  جهت  فروشندگی  پوشاک  مجلسی

  مدت استراحت 2 ساعت 
ساعت کار 10 صبح  تا 10 شب

باحقوق عالی
  آدرس ، میدان امام علی بازار انقلاب

09132701194

  تعدادی نیروی خانم جهت مشاوره تحصیلی
  در همه رشته ها و مقاطع  لیسانس و بالاتر

 علاقمند به مشاوره    باانگیزه و جویای دانش
)حداکثر سن 35 سال(

آدرس  محدوده خ  بزرگمهر
 تماس با خط ثابت : 32682885

  ارسال رزومه به واتساپ : 09356346032

نیروی  خانم علاقه مند به انجام امور  فنی،  طراحی  و  
ماشین کاری صنعتی 
 ترجیحا  زیر 35 سال

 آشنا با کامپیوتر و زبان
  آموزش های لازم نیز داده می شود.

ساعات کار به صورت نیمه وقت یا تمام وقت
حقوق اداره کار، بیمه دارد

شماره تماس:  09131185233، 33880088

شرکتی معتبر در  دو ردیف شغلی زیر استخدام می نماید
 1- کارآموز )آقا(   رشته عمران 

 2- کارآموز )خانم(  رشته معماری  
تماس یا ارسال رزومه:  09140430767

  فروشنده خانم،    کاردر   غرفه کتاب
   حقوق  مکفی    

  شیفت  صبح ،   شیفت  عصر 
09190939518

  شعبه 1:   ترمینال  صفه 
 شعبه 2: ترمینال  کاوه 

شعبه 3:    مجتمع سپاهان )انقلاب (

 تعدادی همکار  خانم، نیمه وقت
جهت  فروشندگی پوشاک زنانه با حقوق عالی 

09138005563 ، 09134103523 

 استخدام همراه با  آموزش 
**تعدادی  تریکو دوز خانم 

)ماهر و نیمه ماهر(
** اتوکارخانم 

   محیط کاملا  زنانه
35601204  ، 09125154181

فروشنده طلا و جواهر
  نوع همکاری: تمام وقت، پاره وقت

  2شیفت کاری : 10الی 16 و 16 الی 22
  معرفی ضامن معتبر،   با روابط عمومی بالا

  متولدین 70 به بعد دارای اولویت می باشند
  حقوق ثابت،   بیمه

از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم رزومه خود را با 
ذکر شماره تماس به ایمیل زیر ارسال نمایند.

اصفهان ، سیتی سنتر
dorisgallery.esf@yahoo.com

طراح pcb با آلتیوم
  نوع همکاری: تمام وقــت، پاره وقــت، پروژه ای، 

کارآموزی، دورکاری
  مسلط به نرم افزار آلتیوم

  حداقل 2 سابقه کار
  حقوق توافقی،   بیمه،   سرویس

09012014334
mahanelect@gmail.com

مسئول انبار  آقا یا خانم تجربه کار انبارداری
حداقل مدرک تحصیلی دیپلم

عدم مصرف دخانیات
شهر مورد نیاز: محدوده آتشگاه و خمینی شهر

 تلفن: 09133081524 )واتساپ و تماس(

 نیازمند  حسابدار خانم
  با سابقه کاری و مسلط به نرم افزار  پارسیان

   در محدوده چهار راه تختی
ساعات کار از 8 صبح تا 5 بعداز ظهر 

 شماره تماس:   03134461609

 سالن دار
نیرو جهت کار در  آشپزخانه فست فود

گریل کار
 شیفت عصر )6 ساعت کاری از ساعت 6 عصر به بعد(

 محدوده  خاقانی     09127026081

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

    استاد کار ماهر آقا   جهت  رنگ امیزی  کمپرسی 
 حقوق توافقی ،  بیمه 

09168345010
آدرس :  شاهپور جدید
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نمایشگاه اینوتکس حلقه واسط بین استارت آپ ها، صنایع و شرکت های دانش بنیان
دبیر نمایشگاه اینوتکس به معرفی این رویداد و بیان جزئیات دهمین دوره آن در کشور پرداخت.

سجاد عباسی، دبیر نمایشگاه اینوتکس در برنامه تلویزیونی »سلام تهران« ضمن معرفی رویداد اینوتکس، 
اظهار کرد: هفته گذشــته دهمین دوره برگزاری رویداد اینوتکس پایان یافت. در کل رویداد های مشابه 
اینوتکس در سراسر جهان برگزار می شوند تا فاصله بین استارت آپ ها را با شرکت های دانش بنیان، صنایع و 

سرمایه گذاران را کم کنند. فاصله هایی که به آن ها فاصله  قبیله ای می گویند.
عباسی افزود: این رویداد ها سعی دارند که طی چند روز همه افراد فعال در حوزه فناوری و نوآوری در کشور را 

فارغ از نوع فعالیت شان در کنار هم جمع کنند تا سه هدف محقق شود. اولین هدف این است که سرمایه گذاری در 
حوزه نوآوری افزایش یابد و دوم مشارکت ها و همکاری ها بین بنگاه های اقتصادی، صنایع و استارت آپ ها برقرار بشود. هدف سوم 

هم ایجاد یک شبکه ملی بین کارآفرینان است که در طول سال می تواند منشأ بسیاری از اقدامات مفید باشد.
دبیر نمایشگاه اینوتکس با بیان اینکه در روز اول نمایشگاه ۱۴ میلیارد و پانصد میلیون تومان قرارداد بین شرکت های دانش بنیان و صنایع فولاد 
بسته شد، گفت: نمایشگاه بخشی از رویداد اینوتکس است. در کنار آن بیش از ۲۰ رویداد تجاری برگزار می شود تا به هم رسانی بین فعالان 

زیست بوم فناوری و نوآوری کشور و کارآفرینان انجام شود. یکی از برنامه هایی که هر ساله داریم، برنامه ارائه نیاز های فناورانه است.

یک مدیر خوب همیشه در 
ذهنش خصوصیاتی را که دوست 

دارد در تیم خود ببیند، مجسم 
خواهد کرد. این به معنای آن 

است که باید اولین کسی باشید 
که وارد دفتر کار می شود و 

هم چنین آخرین نفری باشید که 
آن جا را ترک می کند

،،
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یادداشـــت
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ملزومات رشد یک استارت آپ؛

خروجی شتابدهی آنلاین دیموند چه بود؟

بیش از هفت سال پیش، شتابدهند دیموند با هدف ترویج 
فرهنگ کارآفرینی برای تمام علاقه مندان در سراسر کشور 
شکل گرفت. تا پیش از آن کارآفرینی بیشتر سهم کسانی 
می شد که در تهران اقامت داشتند و از لحاظ طبقه اجتماعی، امکان آزمون و خطا و 

ریسک های متنوع در بیزینس های مختلف را داشتند.

هر اســتارت آپ به آموزش های تخصصی نیاز دارد؛ باید به اســتادها و منتورهای تخصصی 
دسترسی داشته باشد. همچنین منابع مالی دریافت بهترین آموزش های مورد نیاز را داشته باشد 
و در تهران هم حضور داشته باشد. علاوه بر تمام این ها تیم سازی درستی انجام داده و در نهایت 

امکان وصل شدن به فعالان و سرمایه گذاران اکوسیستم را داشته باشد.
 تا پیش از این تمــام این امکانــات در اختیار تعداد محــدودی از دنبــال کنندگان جدی 

کارآفرینی بود.

   آموزش های تخصصی کارآفرینی برای تمام ایران!
اکنون برای تمام کسانی که رویای راه اندازی اســتارت آپ دارند، خبر خوشحال 
کننده ای داریم. به واسطه آغاز کار شتابدهی آنلاین، امکانی فراهم شده که درصد 

قابل توجهی از نیازهای آموزشی استارت آپ ها، در تمام ایران رفع شود.
دیموند به مهم ترین هدف خود دست یافت. تلاش کردیم محدودیت های کارآفرین 
شدن را به حداقل برســانیم! هرکس در هرجای ایران که علاقه مند به این حوزه 
است می تواند برای دریافت آموزش های تخصصی کارآفرینی روی کمک دیموند 

حساب کند.

   شتابدهی آنلاین دیموند چیست؟
تمام خدمات دپارتمان آموزش دیموند، در دوره پیش شتابدهی به صورت آنلاین و 
رایگان در اختیار استارت آپ های سراسر ایران قرار می گیرد. در مدت ٨ هفته، همه 
آموزش های تخصصی مورد نیاز اســتارت آپ ها با استاد های متخصص هر حوزه در 
اختیار تیم های پذیرفته شده قرار می گیرد. علاوه بر آموزش، منتورهای باتجربه در 
طول این مدت با استارت آپ ها همکاری خواهند کرد تا به صورت عملی در رشد بیزینس کمک 
کننده باشند. همچنین مشاوره مالی و مالیاتی و خدمات حقوقی هم به استارت آپ ها در صورت 
پذیرفته شدن در شتابدهی داده می شود. تمام خدمات ذکر شده متناسب با سطح و نیازهای 
هر استارت آپ طراحی و در اختیار آن ها قرار خواهد گرفت. در پایان این ٨ هفته، امکانی برای 
استارت آپ ها فراهم می شــود که ایده خود را در جلسه ای با حضور متخصصین ارائه دهند تا 

مقدمات رشدشان در مقیاس بزرگ تر فراهم شود. 
استارت آپ ها برای شرکت در شتابدهی آنلاین دیموند می بایست ایده خود را در سایت دیموند 

ثبت کنند.

   چرا شتابدهی آنلاین؟
اکنون با نگاهی به رسالت شتابدهنده دیموند و به علت شــرایط متفاوتی که بر محیط های 
اجتماعی حاکم است، با اولویت بخشیدن به حفظ سلامتی کارآفرینان جوان و همچنین عدم 

توقف در مسیر آموزش و راهبری، دوره شتابدهی آنلاین شتابدهنده دیموند را راه اندازی کردیم 
تا بدون نیاز به حضور در فضاهای پرخطر اجتماعی، تمامی خدمات مورد نیاز استارت آپ، به 

استثنای فضای کار را تا بهبود شرایط حاکم، به تیم های جدید ارائه دهیم.

   در اولین دوره شتابدهی آنلاین دیموند چه گذشت؟
دوره اول شــتابدهی آنلاین دیموند در دی ماه ۱٣٩٩ برگزار شــد. در ایــن دوره بیش از ٥۰ 
استارت آپ ثبت نام کردند که از این بین ٥ استارت آپ وارد پیش شتابدهی آنلاین شدند و طی 
مدت دوماه تمام خدمات دپارتمان آموزش دیموند )دیموندلب( به صورت رایگان در اختیار 

آن ها قرار گرفت.
در دوره اول پیش شتابدهی آنلاین دیموند استارت آپ هایی از سراسر ایران ثبت نام کردند که در 

بین پذیرفته شدگان دو استارت آپ از گرگان و اهواز حضور داشتند.
خدمات شتابدهی آنلاین دیموند:

آموزش تخصصی
منتورشیپ و جلسات خصوصی

مشاوره حقوقی
مشاوره مالی و مالیاتی

ایجاد ارتباط با صنایع مرتبط هر حوزه جهت تعامل میان کسب و کارهای نوپا و بنگاه های فعال 
در این حوزه ها، که باعث می شود استارت آپ ها به دایره وسیعی از کاربران، مشتریان، تجربه و 

حتی سرمایه گذاری، وصل شوند.
برگزاری جلســه ای برای ارئه اســتارت آپ ها به متخصصین تدارک خواهیم دید تا مقدمات 

رشدشان در مقیاس بزرگ تر فراهم شود.

   در پایان 8 هفته چه چیز هایی به استارت آپ اضافه شد؟
در انتهای دوره ۲ ماهه پیش شتابدهی، تیم ها محصولی آماده به عرضه در بازار، با طرح کسب 
و کار کامل، نقشه راه مشخص، برنامه بازاریابی مدون و برنامه توسعه پیدا کردند و برای جذب 

سرمایه دوره شتابدهی، طرح مالی دقیقی آماده کردند.

نوپانا
گــــــزارش

استارت آپ

7 درس آموزنده درباره مدیریت که می توانید از فیلم ها   و سریال ها بیاموزید؛

درس  هایی از ابر قهرمان ها، برای حوزه کسب و کار

بسیاری از مدیران 
میانی، خود را پلی 

بین مدیریت اجرایی 
یا مدیران ارشد و 
کارمندان فروش 

می دانند. این به آن 
معنی است که آن ها 

باید در مراقبت از 
مدیریت مافوق های 
خود ) مدیران ارشد(  
و هم چنین تیم خود، 

ماهر باشند

فارغ از این که مدیر یک گروه در نقش مدیرعامل یا ناظر ارشد 
باشد، می توان گفت موفقیت و فرهنگ یک کسب وکار از بالاترین 
سطح تا پایین ترین آن، به وســیله مدیریت تعریف می شود. 
اگرچه برخی از افراد، راحت تر مسئولیت یک کار را نسبت به 
بقیه برعهده می گیرند، اما همیشه باید در نظر داشته باشیم که 

درس های جدید و مهمی برای آموزش و یادگیری وجود دارند.

حتی اگر کلاس این دروس 
در روم باســتان یا در بورس 
اوراق بهــادار نیویــورک یا 
حتی در جوار تخت آهنین 
وستروس برگزار شده باشند! 
خوشــبختانه بســیاری از 
آن ها در فرهنگ عامه قابل 
مشاهده هستند. بنابراین اگر ناگهان دیدید 
که زمام قدرت را در محل کار خودتان در 
دست دارید یا مشغول آماده کردن خود برای 
شغلی در مدیریت هستید، به این درس های 
معروف در مورد این کــه چگونه یک مدیر 

عاقل باشید، توجه کنید.

   1. نحوه برقراری ارتباط مؤثر را بدانید
ارتباط قوی یکی از اجــزای کلیدی یک 
سازمان موفق اســت. دانستن چگونگی 
برقراری ارتباط مؤثر ایــن اطمینان را به 
شما می دهد که اطلاعات مهمی را به دست 
می آورید، به آن ها عمل می کنید و در مقابل، 
می توانید دستورالعمل های خود را نیز به 

افراد دیگر منتقل کنید.

مثــال: ماکســیموس دکیموس 
مریدیوس در فیلم گلادیاتور

در ۲۰ دقیقه اول فیلم گلادیاتور ســاخته 
ریدلی اسکات، ماکسیموس )با بازی راسل 
کرو( رهبری مؤثر و آرام را نشان می دهد. 
این موضوع بر توانایی او در برقراری ارتباط 
شفاف با افسران نبرد اشــاره دارد و سپس 
با یک ســخنرانی مهیج به آن هــا انگیزه 
می دهد. او حتی وقتی که ارتباطات سنتی 
در دسترس نیســت، یک علامت از پیش 
تنظیم شده را برای سواره نظام خود جهت 

ورود به صحنه نبرد، طراحی می کند.

ماکســیموس یک نمونه کامل از مدیری 
است که می تواند دیدگاه و استراتژی خود 
را به دیگران منتقل کند و برای ســازمانی 
که نماینده آن است، به یک پیروزی مهم 

استراتژیک دست یابد.

   2. همیشه یک نمونه  خوب برای 
تیم خود باشید

یک مدیــر خــوب همیشــه در ذهنش 
خصوصیاتی را که دوست دارد در تیم خود 
ببیند، مجسم خواهد کرد. این به معنای آن 
است که باید اولین کسی باشید که وارد دفتر 
کار می شود و هم چنین آخرین نفری باشید 
که آن جا را ترک می کند. از طرفی دیگر به 
این معنی است که وقتی آمادگی انجام کاری 
را ندارید، هرگز از یک کارمند نخواهید آن 

کار را برای شما انجام دهد.

مثال: نــد اســتارک در فیلم بازی 
تاج وتخت

در همــان قســمت اول، نــد موظف به 
محکوم کردن یک مجرم به مرگ اســت. 
اما به جای واگذار کردن این کار وحشتناک، 
خودش اعدام را اجرا می کند. همان طور که 
او به پسرش برن می گوید: »کسی که حکم 

صادر می کنه، باید شمشیر بزنه«.
با توجه به این رفتار ند اســتارک، می توان 
نتیجه گرفت که ند مدیری اســت که به 
پیروان خود وفاداری زیــادی دارد. تمایل 
او به قدم برداشتن و انجام کارهای دشوار، 
باعث جلب احترام اطرافیانش به او می شود.

   3. نحوه مدیریت کردن سطوح بالاتر 
را هم مانند رده های پایین یاد بگیرید

بسیاری از مدیران میانی، خود را پلی بین 
مدیریت اجرایی یا مدیران ارشد و کارمندان 
فروش می دانند. این به آن معنی است که 
آن ها باید در مراقبت از مدیریت مافوق های 
خود ) مدیران ارشد(  و هم چنین تیم خود، 
ماهر باشند. شاید ایجاد تعادل بین این دو 
دشوار باشد، اما مدیران خوب می دانند چه 
موقع باید عقب نشینی کنند و چه موقع باید 

رو به جلو حرکت کنند.

مثال: دیک وینترز از ســریال گروه 
برادران

ســرگرد دیک وینتــرز در زندگی واقعی، 
چندین کتاب پرفروش در زمینه مدیریت 
نوشته است. اما شاید بیش از همه به خاطر 
بازی دامیــن لوئیــس در نقشــش، در 
مینی سریال گروه برادران در زمان جنگ 
شناخته شده باشد. در یک قسمت از فیلم، 
با اتمام درگیری ها، یک فرمانده ارشد آن ها 
را به یک مأموریت بی هــدف و خطرناک 
می فرستد. وینترز مخفیانه به مردان خود 
می گوید که به  جای این کار، مقداری غذای 
گرم بخورند و بخوابند. ســپس به فرمانده 
گزارش کنند که علی رغم تلاش آن ها، این 
مأموریت ناموفق بوده است. او می فهمد که 
پاداش ها، ارزش ریســک کردن را ندارند و 
تصمیم می گیرد که رفــاه و روحیه افراد 
خود را در اولویت قــرار دهد. این تصمیم 
را می توان مدیریــت تخصصی از یک فرد 

برجسته دانست.

   4. اطمینان ایجاد کنید که به موفقیت 
به دست آمده، پاداش می دهید

انگیزه دادن به کارمندان، به  ویژه کارمندان 
با مهارت بسیار بالا، پیچیده تر از بردن آن ها 
به رستوران پس از موفقیت در یک پروژه 

است. اما مزایای پاداش دادن به کارگران را 
در صورت عملکرد خوب، نباید دست کم 
گرفت. کارمندان همیشه وقتی احساس 
می کنند از تلاش هایشان قدردانی می شود، 
واکنش مثبتی نشان می دهند؛ زیاد فرقی 
ندارد که این حرکت کوچک یا بزرگ باشد، 

قدردانی برای آن ها مهم تر است.

مثال: جردن بلفورت در فیلم گرگ 
وال استریت

با وجود این که ما از شما نمی خواهیم مانند 
جردن، هر زمانی که تیم مالی شما به هدف 
ماهانه می رسد تجمعات باشکوه و پرزرق و 
برقی را برگزار کنید، ولی هیچ کس نمی تواند 
جذابیت پاداش های این شــخصیت را - با 
بازی لئونــاردو دی کاپریو - به کارکنانش، 
انکار کند. در نتیجه، همان طور که در کل 
فیلم دیده می شود، یک نیروی کار وفادار 
حاضر می شــود برای رئیس کاریزماتیک 
و قدرشناس خود، دســت به سخت ترین 

کارها بزند.

   5. به درستی استخدام کنید و یک 
تیم خوب تشکیل دهید

البته شــما می توانیــد بزرگ ترین مدیر 
جهان باشید اما باز هم به تیمی نیاز دارید 
که صلاحیت داشته باشــد و قادر به انجام 

وظایف مورد نظر باشد. به همین دلیل است 
که استخدام افراد مناسب از اهمیت ویژه ای 
برخوردار اســت. این الزاما بــه این معنی 
نیست که تنها کسی را با بهترین درجه یا 
با بیشترین تجربه استخدام کنید. یک مدیر 
خوب می تواند نقاط قــوت و ویژگی هایی 
را تشخیص دهد که دیگران قادر نیستند. 
این مدیران می توانند درک کنند که بهره 
بردن از خروجی اتحاد یک تیم، بیشــتر از 
خروجی مجموع بخش های آن به صورت 

مجزا خواهد شد.

مثــال: گریمز در ســریال مردگان 
متحرک

گریمز با بــازی اندرو لینکلن در ســریال 
مردگان متحرک، یک مدیر زیرک اســت 
که این سبک مدیریتی خود را چندین بار 
در طول این مجموعه به کار گرفته  است. 
او قاضی زیرکی است، هرگونه اضافه شدن 
احتمالی به گروه خود را با ٣ سؤال کلیدی 
ارزیابی می کند و می سنجد که آیا آن ها به 
نفع ســازمان عظیم او خواهند بود یا خیر. 
در نتیجه، شانس بقای گروه او با استفاده 
از مهارت های منحصربه فردی که هر عضو 

جدید به همراه می آورد، تقویت می شود.

   6. بــا نشــان دادن و پذیرفتن 
اشــتباهات، فروتنی خود را نشان 

دهید
یکی از تصورات اشتباه در مدیریت آن است 
که از مدیران یک تیم نباید خطایی ســر 
بزند. اما در واقعیت ممکن اســت در طول 
مسیر اشتباه کنید. آن چه بیشتر اهمیت 
دارد، نحوه برخورد شما با اشتباهتان است. 
به یاد داشته باشــید که پذیرفتن اشتباه و 
عذرخواهی، به عنوان ضعف شما شناخته 
نمی شود. درصورتی که مسئولیت خطای 
خود را برعهده بگیرید، اعضای تیم تمایل 
بیشتری برای بخشش شما خواهند داشت 
و به علاوه می توانید از اشتباه خود در جهت 

بهبود روند مسیر، درس بگیرید.
مثال: بروس وین یا همان شخصیت 

بتمن در شوالیه تاریکی

شکست و مقابله با اشتباهات، یک موضوع 
کلیدی در فیلم های سه گانه شوالیه تاریکی 
کریستوفر نولان است. در قسمت سوم این 
فیلم، وین که زخمی و شکست خورده در 
زندان به حال خود رها شده است، مجبور 
به مقابله و پذیرفتن اشتباهات خود می شود. 
بتمن تنها پس از نشان دادن تواضع و فروتنی 
خود، توانست سرپا شود و عاقل تر و قوی تر 
از قبل، به صحنه برگــردد. همان طور که 
پدرش در ابتدای قسمت اول به او گفت: »ما 
شکست می خوریم تا یاد بگیریم که چگونه 

خودمان را جمع کنیم و بالا بکشیم«.

   7. به عنوان یــک مدیر، به ندای 
درونتان اعتماد کنید

تعــداد بی شــماری کتابچــه راهنمای 
تئوری مدیریت، کتاب های منابع انسانی 
و کتاب های خودســازی وجود دارند که 
می توانید به آن ها مراجعه کنید. اما بهترین 
مدیران یــاد می گیرند که بــه غرایز خود 
اعتماد کنند. اگرچه این امر با دانش و تجربه 
راحت تر حاصل می شود، اما آن چه شما را 
از دیگران متمایز می  کنــد، توانایی دیدن 
یا فهمیدن چیزهایی است که شاید آن ها 
نداشته اند. از این که طبق آن چه غریزه به 

شما می گوید عمل کنید، نترسید.

مثال: راگنار لاثبروک در ســریال 
وایکینگ ها

جنگجوی وایکینگ ها یعنی راگنار، با بازی 
تراویس فیمل در سریال حماسی و تاریخی 
وایکینگ ها ، تجسم یک لیدر است که برای 
رسیدن به اهدفش بر اساس غرایز خود عمل 
می کند. در فصــل اول،  او از کمبود تخیل 
سردار خود ، ارل هارالدســون که ترجیح 
می دهد اوضاع را ایمن ســازد و به شــرق 
حمله کند، ســرخورده می شود. با این که 
راگنار متقاعد شده است که در غرب ثروت 
و سرزمین های کشف نشده ای وجود دارد، از 
خواسته های ارل سرپیچی کرده و در نهایت 
به انگلیس و فرانسه حمله می کند. سپس او 
در این راه به معروف ترین و قدرتمندترین 

پادشاه اسکاندیناوی تبدیل می شود.
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